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Jdkrili spomenik Štajerskemu bataljonu 
iada pod Graško goro je bila v soboto vsa v zastavah. 2 e nekaj pred deseto uro se 

vrha razlegala borbena pesem. Na pobočju pod vrhom je bila z velikimi črkami 
izpisana beseda TITO, malo pod njo pa Dobrodošli na Grmadi. 

| Na Grmadi se je zbralo več 
'lo domačinov, in drugih obča-

iv naše občine, prišli pa so 
mnogi borci iz Šaleške do-

e pa tudi od drugod. Po-
mben dogodek, odkritje spo-

ka ob obletnici ustanovitve 
jerskega bataljon a je počastil 

9 svojim prihodom tudi prvi ko-
bnandant slovenske partizanske 
[rojske Franc Leskošek - Luka, 
med gosti pa je bi l tudi Peter 
-Štante - Skala. 
h Ob deseti uri se je začela sve-
čanost združena z odkritjem 
(spomenika NOB v spomin na 
ustanovitev štajerskega bataljo-
na v začetku oktobra leta 1941. 
Slovesnost, k i sta jo organizirala 

občinski odbor ZZB NOV Vele-
nje in krajevno združenje ZZB 
Plešivec, je začel predsednik 
borčevske organizacije naše 
občine Filip Lesnjak, k i je še 
prav prisrčno pozdravil tovariša 
Franca Leskoška - Luko, in 
preživele borce štajerskega ba-
taljona, ki so izvedli herojsko 
dejanje, napadli v noči med 7. 
in 8. oktobrom leta 1941 mesto 
Šoštanj in ga kot prvo mesto v 
Sloveniji za nekaj ur zavzeli.. 

Slavnostni govor v spomin na 
ta pomemben dogodek je imel 
Ludvik Zupane — Ivo, k i je tudi 
odkril spominsko obeležje in ga 
izročil v varstvo krajevni organi-
zaciji ZZB Plešivec. (Govor 

»ark svobode v Slovenj Gradcu 
Jr. Joža Vilfan je odprl park svobode in ga predal v 
arstvo mladim — Jedro parka sestavlja kamnita gmota iz 

lorskega granita z umetniško plastiko, darilom tova-
riša Tita 

Na Štibuhu v Slovenj Gradcu 
je v ponedeljek, na dan Združe-
pih narodov član predsedstva 
republiške konference SZDL, 
vodja delegacije SRS v zveznem 
zboru Skupščine SFRJ in pod-
predsednik skupne Interparla-

entame umije, dr. Jože Vilfan 
Iprl Park svobode, s katerim 

izražena nova manifestacija 
ovenj Gradca v prizadevanjih 

za ohranitev miru na svetu. 
Park svobode v njegovem jedrn 
sestavlja kaimnita gmota iz po-
horskega gr;ranita z umetniško 
plastiko Pcočivalec, katero je 
Slovenjgrajč:anom podaril pred-
sednik T i to kot priznanje za nji-
hove maniffestacije za mir na 
ivetu. Jedrro parka obdaja in-
timen anfitteater - prstan iz le-
senih hlodo>v, kjer se bodo v pri-
hodnje zbirraK pod krošnjo Upe 
mladi. 

Slavnostmi govornik doktor 
Jože Vil fani je poudaril pomen 
ustanovitve združenih narodov, 
o vlogi našee države in tovariša 
Tita v prizaadevanjih za mir, iz-

rekel pa je tudi priznanje Slo-
venjgrajčanom za prizadevanja, 
s katerimi izražajo zaupanje v 
mir in v OZN. Ko je izročil 
Park svobode v varstvo mladim 
je dejal: „Zavedajte se, da s 
tem, ko prevzemate ta Park svo-
bode z darilom predsednika 
Tita v njegovem jedru, vam pri-
pada čudovita naloga, da nada-
ljujete in da napravite še večje 
vse pridobitve, k i j ih je naša 
država že doslej dosegla pod 
vodstvom tovariša Tita." 

Mladi iz Slovenj Gradca pa so 
ob tej pri l iki izrekli ponos in 
srečo, da so dobili to lepo dari-
lo, k i ga bodo urejevali z umet-
niškimi plastikami oziroma kipi 
vseh držav, k i se borijo za mir 
in enakopravnost med narodi. 
To darilo predsednika Tita nas 
bo nenehno spominjalo, so de-
jali, na revolucionarni boj na-
šega vzornika, na dosežke, ki 
smo j ih dosegli pod njegovim 
vodstvom tako doma kot v 
svetu. Širitev Parka svobode bo 
za nas plemenita in obenem od-
govorna naloga. 

V torek, , 25. oktobra, se je 
nudil v Velelenju zvezni sekretar 
:a finance, , Momčilo Cemovič. 
Skupaj z reppubliško sekretarko 
:a finance, , Milico Ozbičevo je 
>biskal sozdd Gorenje, kjer so ga 
eznanili z r; razvojem Gorenja in 
; uveljavljaj anjem programske 
kupnosti I DOM. Predstavniki 
tozda Gorennje so gosta seznanili 
udi s težavivami, s katerimi se 
rečujejo p pri vključevanju v 
nednarodnao delitev dela. 

Med pogigovorom je tovariš 
Demovič dejejal, da mora doseže-
li razvoj GGorenja navdušiti sle-
lemega našešega občana. Ob tem 
>a je izrazildl najboljše želje, da 

MIM 
Tudi v drugi polovici 

tedna se bo zadrževalo 
suho vreme. Ponoči in 
dopoldne bo po kotlinah 
in nižinah megla. 

Ludvika Zupanca - Iva objav-
ljamo na 3. strani). 

Vsi navzoči so z enominut-
nim molkom počastili spomin 
na padle borce štajerskega bata-
ljona in na vse, ki so darovali 
življenje za to, da danes živimo 
v svobodni samoupravni sociali-
stični skupnosti bratskih naro-
dov in narodnosti. 

S pesmijo 
„Mi vstajamo", ki so jo zapeli 
pevci iz Raven pri Šoštanju, se 
je nato začel priložnostni pro-
gram, v katerem so poleg rudar-
ske godbe Velenje, nastopili še 
učenci z osnovne šole Plešivec, 
v počastitev spomina na padle 
junake Štajerskega bataljona pa 
so odjeknili tudi streli škalsldh 
lovcev in pripadnikov enot TO 
občine Velenje. 
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V senci visokih dreves stoji sedaj spominsko obeležje, ki ga je v spomin na ustanovitev štajerske^ 
bataljona odkril Ludvik Zupane - Ivo 

Mladost v pesmi, besedi in spretnosti ————————————————————_ 
Komisija za SLO in družbeno samozaščito pri občinski konferenci ZSMS Velenje, 
organizira v soboto, 29. oktobra občinsko prireditev „Mladost v pesmi, besedi in 
spretnosti". S to akcijo se občinska konferenca ZSMS Velenje vključuje v sklop skupnih 

akcij ZSMS in JLA 

Dr. Joža V/i l fan med slavnostnim govorom. V ozadju umetniška 
plastika, danrilo tov. Tita. 

Momičilo Cemovič v Velenju 
bi tudi razvojne načrte kar naj-
bolj dosledno uresničili. 

Visoka gosta sta si med 
obiskom v Velenju ogledala 
proizvodnjo v več tovarnah Go-
renja in obiskala I I . vzorčni se-
jem sozda Gorenje. 

I M V B M U 

To tekmovanje se deli na dve 
tematski celoti. V kvizu tekmo-
vanja odgovarjajo ekipe osnov-
nih organizacij ZSMS na vpraša-
nja iz gradiva izdanega pod na-
slovom „T i to - revolucija -
mir". Ekipe so tričlanske. V 
gradivu je zajeta Titova pot vse 
od rojstva do danes. Poseben 
poudarek je dan 40-letnici pri-
hoda tovariša Tita na čelo parti-
je in 40-obletnici ustanovnega 
kongresa KPS. 

V drugem delu sodelujejo 
skupine osnovnih organizacij 
ZSMS v raznovrstnih kultumo-
umetniških, zabavnih in drugih 
točkah. 

Na razpis občinske prireditve 
se je prijavilo 27 ekip osnovnih 
organizacij ZSM in devet kul-
turnoumetniških skupin. Ome-
niti velja, da izhajajo ekipe iz 
vseh sredin, kjer se mladina uči, 
živi in dela. 

Občinska prireditev bo na 
IV. osnovni šoli, 29. oktobra ob 
18. uri. Organizatorji vabijo, da 
se je udeleži čim več mladih ter 
ostalih delovnih ljudi. 

Najboljše ekipe in kulturno-
umetniške skupine pa se bodo 
udeležile regijske prireditve, ki 
bo v soboto 5. novembra s pri-
četkom ob 17. uri v Domu kul-
ture v Velenju. Organizator re-
gijske prireditve Mladost v pes-
mi, besedi in spretnosti je ob-
činska konferenca ZSMS Ve-

O A K T I V N O S T I 
V P R E D K O N G R E S N E M 

O B D O B J U 
Pred dnevi se je sestal sekre-

tariat Medobčinskega sveta 
ZKS Celje v razširjeni sestavi s 
predsedniki medobčinskih vod-
stev družbenopolitičnih organi-
zacij. 

Na seji, ki jo je vodil sekretar 
Janez Zahrastnik, je sekretariat 
sprejel vrsto sklepov in stališč, 
k i opredeljujejo aktivnost ob-
činskih organizacij zveze komu-
nistov na širšem celjskem ob-
močju v predkongresnem ob-
dobju. Predvsem so bile dogo-
vorjene nadaljne naloge pri 
uresničevanju zakona o združe-
nem delu, v pogledu stabilnega 
gospodaijenja in nekatera vpra-
šanja SLO in družbene samoza-
ščite. 

Sekretariat je razpravljal tudi 
o evidentiranju kandidatov z 
našega območja za osrednje 
organe zveze komunistov. 

lenje in VP 2420 Celje. Na regij-
ski prireditvi bodo sodelovale 
ekipe in kulturnoumetniške 
skupine vseh občinskih konfe-
renc ZSMS Celjske regije. Ekipa 
za kviz tekmovanje šteje 6 čla-
nov in sestavljena iz članov 
ZSMS in pripadnikov JLA ozi-
roma mladincev prostovoljcev, 
v enotah teritorialne obrambe. 

Naloge v zvezi s prireditvami 
„Mladost v pesmi, besedi in 
spretnosti" so le del nalog, ki 
čakajo mlade po programski 
konferenci občinske konferen-
ce ZSMS v zadnjem šestmeseč-
nem obdobju pred volilno kon-
ferenco in desetim kongresom 
Zveze socialistične mladine Slo-
venije. 

Med pogovori predstavnikov občine Kikinda z Velenjčani. 

Delegacija Kikinde v Velenju 
Prejšnji teden se je mudila v 

Velenju delegacija občine Ki-
kinda. Predstavniki občinske 
skupščine, komiteja občinske 
konference Zveze komunistov, 
kmetijskega kombinata in to-
varne Gorenje - Petar Drapšin 
so si med obiskom v našem 
mestu ogledali drugi vzorčni se-
jem sozda Gorenje ter zanimi-
vosti Šaleške doline, 21. oktob-
ra pa so se sešli s predstavniki 
občinske skupščine in občin-
skih vodstev družbenopolitič-
nih organizacij. 

Sekretar komiteja občinske 
konference ZK Kikinda, Nikola 
Baroševič, je takole ocenil 
obisk in pogovore v Velenju: 

„Delegacija občine Kikinda 
je obiskala Velenje v dneh dru-
gega vzorčnega sejma sozda Go-
renje, v katerega je vključena 
tudi tovarna pohištva Petar 
Drapšin iz Kikinde. Navdušeni 
smo nad podobo Velenja, nje-
govo ureditvijo in prebivalci, 

O N A D A L J N E M 
D E L U 

V prostorih skupščine obči-
ne Velenje je bila včeraj pro-
gramska konferenca občinske 
konference ZSMS Velenje. Na 
njej so pregledali delo organov 
občinske konference ter sprejeli 
delovni program za obdobje 
oktober maj. 

skratka nad vsem, kar smo vide-
li. Zadovoljen sem, da je tudi 
tovarna Petar Drapšin vključena 
v sistem Gorenja. Dobri odnosi 
in uspešno sodelovanje pa terja-
jo, da medsebojne stike in sode-
lovanje v obojestransko korist 
še okrepimo. Želim, da stike in 
sodelovanje razširimo prav na 
vsa področja in tako prispeva-
mo svoj delež h krepitvi brat-
stva in enotnosti med našimi 
narodi in narodnostmi." 

Komemoracije 
ob dnevu mrtvih 

Iz občinskega odbora 
ZZB NOV Velenje so nam 
sporočili, da bodo ob letoš-
njem dnevu mrtvih v naši 
občini naslednje žalne slo-
vesnosti, s katerimi bomo 
počastili spomin na padle 
borce NOV in žrtve fašistič-
nega nasilja: 

PETEK, 28. 10. 1977 
16.00 Topolšica, pred 

spominsko ploščo padlih 
borcev in ŽFN 

NEDELJA, 30. 10.1977 
10.00 Zavodnje, odkritje 

spomenika na pokopališču 

PONEDELJEK, 31. 10. 1977 
12.30 Šentilj 
15.00 Škale, spominska 

plošča padlih borcev in ŽFN 
15.45 Pesje, spominska 

plošča padlih borcev in ŽFN 
16.15 Podkraj, pokopali-

šče — grobnica s spomeni-
kom padlih borcev NOV 

16.45 Staro Velenje, spo-
menik NOV na Partizanski 
cesti 

17.00 Šoštanj, Trg svobo-
de, pred centralnim spome-
nikom NOV 

17.15 Šmartno pri Ve-
lenju, pred spomenikom 
NOV na pokopališču 

17.45 Velenje, na Tito-
vem trgu, pri centralnem 
spomeniku NOV 

TOREK, 1. 11. 1977 
14.00 Šmartno ob Paki, 

pred centralnim spomeni-
kom NOV v središču kraja. 

SPOMENIK NOB V ZAVODNJAH - Krajevna organizacija Zveze 
združenj borcev Zavodnje bo odkrila v nedeljo, 30. oktobra na 
pokopališču v Zavodnjah spomenik šestindvajsetim padlim borcem 
XIV. divizije, trem borcem domačinom in petim domačinom — 
žrtvam fašističnega nasilja. Na žalni slovesnosti bo govoril predsed-
nik krajevne organizacije ZZB NOV Franc Šmon. 



Velenjski invalidi v Krakovvu 

potovanju 
sko sonce 

V teh dneh, ko pričakujejo invali-
di Velenja obisk invalidov iz prija-
teljske Poljske, se spominjamo zgod-
njega nedeljskega jutra 25. septem-
bra 1977, ko smo začeli pot k našim 
prijatejem v Krakow. Namen tega 
potovanja je bilo srečanje z invalidi 
Pokrajinske zveze društva invalidov 
Krakowa. 

Pot nas je prvi dan vodila iz 
Velenja, preko mejnega prehoda 
Šentig, Dunaja do Bratislave. 

Zgodnje jutranje ure so hitro mi-
nile, v tem času smo izvolili referen-
te za nemoteno delo na 
in že nas je toplo jesen: 
pozdravilo na našem prvem krajšem 
postanku. Pot je bilo treba kmalu 
nadaljevati, saj je bil Dunaj še daleč. 
Na Dunaju smo se razvedrili v sve-
tovno znanem zabavišču „Prater", 
kasneje pa smo si ogledali dunajsko 
letališče Schwechat. Dan se je že 
obrnil čez polovico, k o smo presto-
pili avstrijsko-češko mejo in še vož-
nja čez most in pred nami je bila 
Bratislava, glavno mesto Slovaške. 
Sprejelo nas je nedeljsko razpolo-
ženje in sprehajalci na ulicah, kar 
veličastno mesto, ki dopolnjuje no-
vo s starim na svoj poseben način. 
Prijeten in nepozaben večer smo 
preživeli v gostišču pri Frančiškanu, 
kasneje pa smo se povzpeli še na 
restavracijo v razglednem stolpu, ki 
se dviga nad mestom, ki povezuje 
Bratislavo preko Donave. V jasni 
noči je utripalo tisoče luči in to je 
bilo življenje Bratislave, ki nam je 
bilo kot na dlani. 

Drugi dan nas je vodila pot naprej 
in ni bilo časa za daljše postanke. 
Mimo nas so drvela ogromna polja, 
lqer so prav te dni učenci šol pobira-
li jesenske pridelke. Pred nami je bil 
mejni prehod Češkoslovaške in Polj-
ske. Po opravljenih obmejnih for-
malnostih so nas pozdravili naši 
gostitelji, predstavniki Pokrajinske 
zveze društva invalidov iz Krakowa, 
ter nam pripravili prijetno prese-
nečenje, čakalo nas je bogato kosilo 
v obmejnem mestu Czizin. Presene-
čeni smo bili, ko so nam povedali, 
da so nas čakali že od 10. ure 
dopoldne, naše ure pa so kazale že 
pozno popoldne. Ko smo na daje vali 
pot se je razpoloženje spremenilo. 
Bližali smo se Oswiencimu, kraju 
nepopisnih grozot in zločinov 
Hitlerjevega režima. Ko nam je tova-
rišica Minka Jamnikar, ki je prežive-
la taborišče smrti, skušala opisati ta 
kraj zločina, je njena izpoved vsake-
ga pretresla, hkrati pa opozarjala. 
Izpoved je segla v leta, ko je bila 
odpeljana s starši v zloglasno tabori-
šče, kjer so milijoni postali žrtve 
krematorijev in grmad, kjer so zaži-
gali izmučene in sestradane okost-
njake. 

Zakaj je bilo to mestece tako 
primerno, da ga umaže roka zloči-
nov? Vsa okolica je močvirnata in 
vlažna, voda stoječa, oko pa seže do 
tja, kjer se srečata zemlja in nebo. 
Hitlerjevski oblastniki so s peklen-
skim preudarkom izkoristili prirodo 
kraja. Celotno taborišče je obsegalo 
40 kvadratnih kilometrov in je ime-
lo 39 podtaborišč z različnimi ime-
ni. Ne le, da je bilo to eno največjih 
taborišč, temveč tudi prizorišče naj-
hujših hudodelstev, saj so ga Nemci 
sami imenovali kot najstrahotnejše 
kazensko taborišče in je sedaj pri-
znano kot uničevalno taborišče. 

Prvi Jugoslovani so prišli v 
Oswiencim že leta 1941. 10. avgusta 
1942 so pripeljali največji transport 
iz Slovenije, 333 žensk in 96 mo-
ških, 19. avgusta 1942 pa je sledil še 
en manjši transport talcev iz Slove-
nije. V teh dveh transportih so 
Nemci zajeli cele družine kot talce, 
vendar so v celjski okoliSci šoli ločili 
otroke od mater, izbirali so letnike 
od 18 sdo 60 leta. Transporti so 
prihajali na kraj zločina vse do 
konca leta 1944. 

Jugoslovanskem delu muzeja položi-
li lovorjev venec kot spomin, zahva-
lo in spoštovanje žrtvam Osvvienci-
ma. Svečke so plapolale in utripale, 
veter je v topolih pripovedoval svojo 
zgodbo, mi pa smo z bolečino in 
pretreseni zapuščali kraj, ki opozar-
ja in obtožuje. 

V Krakow smo prispeli že pozno 
zvečer, kjer so nas pozdravili pred-
stavniki invalidov Kiakowa v njiho-
vih prosotrih. Srečanje je bilo pri-
srčno in kljub pozni uri in utrujeno-
sti, katere nismo mogli več skrivati, 
se je med nami spletla prijateljska 
vez. 

Naslednji dan smo si ogledali me-
sto Krakow, katero se nam je pred-
stavilo v toplem jesenskem soncu. 
Popoldne so se srečali športniki 
inTOlidov Velenja in Krakowa, kjer 
je bila športna sreča na strani naših 
gostiteljev. 

Na svečanem sprejemu, katerega 
je priredila Pokrajinska zveza dru-
štva invalidov Krakowa so nas po-
zdravili: Edvard Skalny, predsednik 
Pokrajinske zveze društva invalidov 
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Predstavniki Z Z B N O V Velenje i n društva inval idov Velenje so v 
jugoslovanskem delu muzeja po lož i l i lovor jev venec 

Na ta kraj groze je padla že noč, 
k o smo hodili mimo barak, v katerih 
je živelo, upalo in trpelo do 1000 
internirancev. Beseda je zamrla, ko 
smo hodili po muzeju in vsaka slika 
je znova pretresla. Kupi človeških 
las, cela gora posode, otroške igrače, 
obleke dojenčkov, kovčki, očala, 
last ljudi, ki so tukaj izgubili ime in 
postali le številka. Samice in kre-
matorij, lagerske obleke in spomini. 
Predstavniki Zveze združenj borcev 
iz Velenja in invalidov Velenja so v 

Solidarnost bo še potrebna 
Apr i la letos je po tek lo 4 

leta, k o se izvaja od lok o 
uvedbi samoprispevka za f i -
naiciranje programa izgrad-
nje šol i n prostorov za otro-
& o varstvo v o b č i n i Moz i r je . 
S sprejet im programom je 
b i lo do ločeno, da se v t e m 
o b d o b j u zgradi jo i n moder-
niz i ra jo naslednji ob jek t i : 
šola Rečica, šola L j u b n o ob 
Savinj i , šola Luče , šola Gor-
n j i grad, posebna šola, šola 
Lepa nj iva, šola Šmihel nad 
Moz i r j em ; p r i šolah Solčava, 
Šmartno ob D re t i i n Nova 
Št i f ta pa se ured i centralno 
ogrevanje. 

Skrb za usmerjanje in pravilno 
in gospodarno uporabo sredstev 
ter za naložbe po sprejetem pro-
gramu je skupščina občine pove-
rila posebnemu 15-članskemu 
gradbenemu odboru. Gradbeni 
odbor dela v širšem in ožjem 
sestavu. Do danes je na osmih 
sejah v celotnem in razšiijenem 
sestavu in na 25 sejah v ožjem 
sestavu sprejemal odločitve za 
izvajanje in realizacijo zgoraj na-
vedenih programskih izhodišč iz-
gradnje in adaptacije posamez-
nih objektov v okviru razpolož-
ljivih finančnih sredstev in ob 
dokaj zaostrenih finančnih pred-
pisih, zlasti kar se tiče naložb v 
negospodarsko družbeno sfero. 

Z vsestranskim prizadevanj em 
in iskanjem najugodnejših oblik 
je odboru do danes uspelo, daje 
uspešno končal izgradnjo šole 
Rečica ob Savinji in Ljubno ob 
Savinji, ter šolo v Lučah. Vred-
nost dosedanjih naložb dosega 
25,738.950,50 din od tega 
5.460.055,00 dinaijev iz kredit-
nih sredstev Republiške izobra-
ževalne skupnosti. Kot je razvid-
no iz navedenega podatka pred-
stavljajo glavni vir sredstev lastni 
dohodki, dohodki iz samopri-
spevka občanov in delovnih lju-
di. 

V obdobju ko se načrtno in 
sistematično izvajajo investicije 
v šolstvo in otroško varstvo, za 

kar je dana osnova v u/euciiem 
samoprispevku, je bilo na novo 
zgrajenih 16 učilnic z ustreznimi 
kabineti, 3 večji večnamenski 
prostori, 3 sodobne kuhinje, 2 
sodobno opremljeni telovadnici, 
3 igralnice za otroško varstvo, 
vse do sanitarij, garderob, zbor-
nic in upravnih prostorov. Poleg 
teh na novo zgrajenih prostorov 
pa je bilo popolno obnovljenih 5 
učilnic s kabineti in z vsemi 
ostalimi funkcionalnimi prostori 
v starem šolskem objektu na 
Ljubnem ob Savinji, in star šol-
ski objekt v Lučah. V vseh 
dozidanih in adaptiranih prosto-
rih je bila vstavljena nova sodob-
na oprema. Primerno je bila ure-
jena, ali se ureja tudi okolica pri 
vseh dozidanih ali adaptiranih 
objektih. 

Naslednja obsežna in zelo za-
htevna naloga, ki izhaja iz pro-
grama je dozidava in adaptacija 
šole Gornji grad. Z dozidavo in 
adaptacijo, po že izdelanem pro-
jektu, bo šola pridobila 4 nove 
učilnice, knjižnico, 2 prostora za 
otroško varstvo, večnamenski 
prostor s kuhinjo in vse potreb-
ne pritikline in druge pomožne 
prostore. Stari del objekta se bo 
primerno in funkcionalno uredil 
za učilnice za predmetni pouk. 
Ocenjujemo, da bodo vsa dela in 
oprema veljali med 12 in 13 
milijoni dinarjev. 

Iz samoprispevka in iz drugih 
virov je bilo doslej zbranih 
23.242.133,55 dinaijev, od tega 
32,1 ali 7,450.412,15 dinarjev v 
letu 1976. Ker z veljavnim samo-
prispevkom, ki poteče 30. 4. 
1978 ne bo zbranih dovolj sred-
stev, da bi to investicijo in še 
druge iz sprejetega programa pri-
peljali do konca, bo treba zasta-
viti napore in z družbeno akcijo 
doseči, da se občani na referen-
dumu izrečejo za podaljšanje 
zbiranja sredstev s samoprispev-
kom. Za to bo potrebno izdelati 
nov program v katerega bi vklju-
čili vse neizvršene predvidene 
investicije v sedanjem programu 
in začrtati tudi nove naložbe, ki 
jih nakazujejo potrebe in ki so 
jih načelno opredelili v srednje-
ročnem programu o razvoju ob-
čine. 

Krakovva, mgr. František Božek, 
podpredsednik, Jan Pavlovsky, pred-
sednik društva za rekreacijo in 
šport. 

V pozdravnem govoru je bilo 
poudaijeno, da so takšna srečala 
potrebna za nadaljne sodelovanje, in 
da se še bolj okrepijo vezi med 
invalidi obeh držav. Tov. Edo Cent-
rih predsednik Društva invalidov Ve-
lenja, je predstavil gostiteljem naše 
mesto, in se zahvalil za topel spre-
jem, ki ga zlepa ne bomo pozabili. 
Zaigral nam je orkester slepih invali-
dov in prekmalu se je bilo treba 
posloviti od naših prijateljev. 

Polni vtisov smo se v spremstvu 
članov invalidov Krakovva ob 3. uri 
zjutraj poslovili od prijaznega mesta 
in gostiteljev. Na mejnem prehodu 
med Poljsko in Češkoslovaško smo 
si še zadnjič stisnili v slovo, kamor 
so nas spremljali naši gostitelji in si 
zagotovili, da se kmalu vidimo v 
Velenju. 

To srečanje je še trdneje povezalo 
prijateljstvo obeh društev in veseli 
smo, da jih bomo pozdravili v Ve-
lenju. Posebno se zahvaljujemo REK 
Velenje, TOZD-om RLV in ESO; 
Termoelektrarna in Avtopark, kateri 
so v veliki meri omogočili to sreča-
nje. 

S. O. 

V okv i ra II. vzorčnega sejma 
sozda Gorenje j e b i l o v Ve-
lenju t u d i več strokovnih 
posvetovanj. Predstavniki 
p ro izvodn ih i n t rgovskih or-
ganizacij združenega dela, 
bančn ih zavodov ter inštitu-
tov pa so „za okrog lo m i zo " 
spregovori l i o razvo jn i usme-
r i t v i sistema Gorenje, pose-
bej pa t u d i o sodelovanju 
proizvodnje ter znanstveno-
raziskovalnih inst i tuc i j . Na 
s l ik i : del udeležencev pogo-
vora „ za okrog lo m i z o " . 

Gorenje v Vranju 
Podpisana pogodba o poslovno tehničnem sodelovanju in kooperaciji med velenjski 
Gorenjem in A l f o iz Vranja — Gorenje seli proizvodnjo štedilnikov na trda goriva 

Vranje 

V sredo, 19. oktobra so predstav-
niki Gorenja, tozd štedilniki podpi-
sali pogodbo o poslovnotehničnem 
sodelovanju in kooperaciji z indu-
strijo tehnične opreme Alfa iz Vra-
nja. S to pogodbo predaja Gorenje 
celotno tehnologijo proizvodnje šte-
dilnikov na trda goriva. Nadalje daje 
Gorenje brezplačno v predelavo svoj 
material in polizdelke. Gotove izdel-

Krajevna 
priznanja 

Na svečani seji krajevne skup-
nosti v Šoštanju so prejeli pri-
znanja Cilka Trobej, Ivan Gusič, 
Jože Pibernik, Ivan Gošnik in 
Miloš Vovk. 

Cilka Trobej je prejela plaketo 
8. oktober za zasluge na področ-

ju vzgoje otrok, za uspešno delo 
v krajevni skupnosti in družbe-
nopolitičnih organizacijah. 

Ivan Gusič je prejel plaketo in 
diplomo 8. oktober za zasluge 
pri organiziranju krajevne samo-
uprave v organizaciji združenja 
vojaških vojnih invalidov, za 
uspešno družbenopolitično delo, 
skrb za človeka, njegovo naci-
onalno in socialno osvobojenost 
in lepšo prihodnost. 

Jože Pibernik je prejel plaketo 
8. oktober za velike zasluge v 
narodnoosvobodilni borbi, za za-
sluge pri gradnji ljudske oblasti 
in sodelovanja pri delu krajevnih 
in nekdanjih okrajnih organizaci-
jah. 

Ivan Gošnik je prejel plaketo 
8. oktober za velik delež pri 
reorganiziranju in organiziranju 
kmetijske proizvodnje in samo-
upravnih odnosov med zadružni-
ki, za zasluge pri komunalni 
ureditvi mesta Šoštanj in za so-
delovanje pri družbenopolitič-
nem življenju tega kraja. 

Miloš Vovk je prejel plaketo 
in denarno nagrado 8. oktober 
za zasluge pri organiziranju kra-
jevne oblasti, društev, gasilske in 
ribiške organizacije in za delo na 
področju političnih, družbenih 
in upravnih dejavnostih. 

ke prevzame Gorenje v svojem skla-
dišču v Vranju in jih bo prodajalo 
prek svoje temeljne organizacije 
združenega dela blagovni promet. 
Tudi servis za te izdelke bo potekal 
že po ustaljeni poti Gorenja. Poleg 
strokovne pomoči, bo Gorenje nudi-
lo tudi specializacijo določenemu 
številu delavcev iz Vranja v tozdu 
štedilniki v Velenju. V pogodbi je 
predvideno, da bodo že prihodnje 
leto izdelali "80.000 štedilnikov. Ob 
podpisu pogodbe pa so predstavniki 
obeh organizacij izrekli žejo, za 
nadaljno krepitev poslovnega sode-
lovanja na področju bele tehnike. 

Vse za otrokž 
Razstava naj bi prerasla v pomembno jugoslovansko i 
mednarodno manifestacijo in srečanje vseh, ki morajo 
načrtovanju razvoja, delu, ustvarjalnosti v neposredna 

kontaktu upoštevati otroka 

V dvorani Golovec v Celju so 
pretekli petek odprli razstavo „Vse 
za otroka", k i j e naslednica doseda-
njih treh razstav igrač, vendar s to 
razliko, da je tako po vsebini kot 
obsegu dosti večja. Na letošnji raz-
stavi, katere pokrovitelja sta Zora 
Tomič, predsednica zveznega komi-
teja za zdravstvo in socialno varstvo 
in članica zveznega izvršnega sveta, 
ki je razstavo tudi odprla ter Sevni-
ška Jutranjka, razstavlja in prodaja 
svoje izdelke kar sedemdeset raz-
stavljalcev iz Slovenije pa tudi iz 
drugih republik. Pred otvoritvijo 

razstave je bila tudi ustanovna skq 
ščina razstave „Vse za otroka", 
kateri so razpravljali o samoupi 
nem sporazumu o dolgoročnem i 
delovanju pri ustanovitvi in organi 
ranju vsakoletne specializirane a 
stave. 

J Ta vsekakor izredno zanimiva 
stava, na kateri je mo.č kupiti vse s 
otroka do šestnajstega leta staro* 
od raznovrstnih igrač do oblačil,j 
odprta še danes. V času njene otvi 
ritve je bilo tudi več zanimiv 
prireditev. 

i 
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Zap. Zap. SKUPAJ JANUAR SEPTEMBER SEPTEMBER 
štev. Krajevna skupnost obrt 100% 70% 30% 100% 

upok. 
kmetje 

1. Velenje center levi b. 2563 2,512.336,05 1,758.635,25 753.700,80 309.606,45 
2. Velenje center des. b. 3040 2,979.906,95 2,085.934,85 893.972,10 367.227,30 
3. Šmartno — Velenje 793 777.324,40 544.127,10 233.197,30 95.793,20 
4. Šalek — Gorica 402 394.053,50 275.837,45 118.216,05 48.561,00 
5. Stara vas 380 372.488,40 260.741,90 111.746,50 45.903,40 
6. Staro Velenje 471 461.689,55 323.182,70 138.506,85 56.896,10 
7. Pesje 543 532.266,25 372.586,35 159.679,90 65.593,55 
8. Konovo 395 387.191,85 387.191,85 47.715,40 
9. Cirkovce 65 63.715,10 63.715,10 7.851,90 

10. Plešivec 96 94.102,35 94.102,35 11.596,65 
11. Paka 200 196.046,50 196.046,50 24.159,70 
12. Šenti l j 352 345.041,85 345.041,85 42.521,05 
13. Škale 406 397.974,40 397.974,40 49.044,20 
14. Bevče 81 79.398,85 79.398,85 9 .784,70 
15. Kavče - Podkraj 281 275.445,35 275.445,35 33.944,35 
16. Šoštanj 1569 1,537.984,90 1,537.984,90 189.532,80 
17. Bele vode 109 106.845.35 106.845,35 13.167,05 
18. Skorno — Flor jan 323 316.615,10 316.615.10 39.017,90 
19. Zavodnje 124 121.548,85 121.548,85 14.979,00 
20. Ravne 445 436.203,50 436.203,50 53.755,30 
21. Družmi r je — Gaberke 389 381.310,45 - 381.310,45 46.990,60 
22. Kokovica 210 205.848,85 205.848,85 25.367,70 
23. Topolšica 502 492.076,75 492.076,75 60.640,85 
24. Šmartno ob Paki 573 561.673,25 561.673,25 69.217,50 
25. Gorenje 326 319.555,80 319.555,80 39.380,30 

SKUPAJ: 14638 14,348.644,15 5,621.045,60 8 ,727.598,55 1,768.247,95 

70% 
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30 % 
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Hvala krajanom, za vsestransko pomoč v tem velikem boju 
Na svečanosti na Grmadi je govoril Ludvik Zupane — Ivo, borec 

tajerskega bataljona. V imenu vseh borcev se je zahvalil krajanom 
tega območja za vsestransko pomoč med NOB. 

10.000 komunisti in preko 30.000 
skojevci in več deset tisoč domovini 
zvestimi ljudmi. Bilo je to napram 
nemški sili sicer malo, toda upor 
našega ljudstva se je šele pričel. 
Tako tudi v osrčju Štajerske v tem 
mesecu vzniknejo prve partizanske 

ragi domačini, borci in gostje, 
draga mladina! 

Danes, ko stojimo na zelo 
imembnem zgodovinskem mestu, 
er se je oktobra 1941 rodil I. 
jerski bataljon in to takorekoč v 
čju slovenske Štajerske, je prav 
se samo bežno ozremo nekoliko 

v preteklost. Ravno takrat, ko je 
vodstvo KPJ tovariš TITO, 

postajala Hitlerjeva Nemčija ena 
najmočnejših armad. Hitler je 

o pripravljal revanžza poraz v 
L svetovni vojni. Bližal seje čas, ko 

"o pod nemškim okupatorskim 
]em in italijanskim padale v 
i država za državo. Naša 

tja je nenehno opozarjala na to 
ično agresijo, kateri ne bo 

:kla niti takratna Jugoslavija, kajti 
tna vlada ni storila prav ničesar 

za obrambo naše domovine. Peto-
nemškutarji in čisti 

ici, ki jih je bilo v takratni 
islaviji mnogo, so priprav j ali 

tla za prihod nemških 
hord v našo deželo. Do leta 

S p o m e n i k na Grmadi 
1941 padejo vse evropske dežele, 
lažen Jugoslavije in SZ. Ta usodni 
trenutek je prišel za naše narode 6. 
aprila 1941, ko Nemci brez vojne 
napovedi prično napad in s stra-
hovitim bombardiral^ em pobijejo 
n e k o 2000 prebivalcev Beograda. 
Zaradi izdajstva takratnega 
vojaškega vo-dstva je bila v 10 dneh 
naša dežela (okupirana. Toda že ob 
samem zlomiu in še prej je naša KPJ 
pripravljala ljjudske množice na boj 
iroti okupatorju. 27. aprila, komaj 
.0 dni po zllomu Jugoslavije, se že 

Ustanovi OF ' Slovenje. Sirom Jugo-
lavije se pričično ustanavljati vojaški 
:omiteji. Ktdaj bo tisti odločilni 
renutek zai začetek oboroženega 

boja, še nisrmo vedeli, vendar se je 
Bližal zelo hiitro. Nemci so načrtno 
imeli pripravvljen plan „Barbarosa", 
to je plan zaa napad na SZ. Ker so 
norali zaradii napada na Jugoslavijo 
ta plan odložžiti za nekaj mesecev, se 
ie ta napad ] pričel 22. junija 1941. 
Ves svet je conemel nad tem drznim 
Hitlerjevim ]pohodom. V srcih pa 
smo bili prefpričani, da si bo Hitler 
na tem ogromnem prostoru in v 
boju z rdeč CD armado polomil zobe, 
tako kot si jjih je pred mnogimi leti 
veliki NapoMeon. To pa je bil tudi 
odločilni trrenutek za okupirane 
narode v Evropi, da prično z obo-
roženo vstajco, prav tako pa za nas, 
kjer je paartija pripravila vse. 
Znameniti trnesec julij je tisti, ko 

počijo puškee od Djevdjelije do Tri-
glava. Partijca stopi v boj z nad 

četice. 20. julija se ustanovi prva 
celjska četa, 24. julija savinjska, 
skoraj ob istem času ruška ali 
pohorska četa in revirska četa. Vse 
čete sestavljajo komunisti in 
skojevci. Celjsko četo vodi Fraijo 
Vrunč-Buzda, Savinjsko Le torta 
Jože—Kmet, Pohorsko znani španaci 
borec Miha Pintar — Toledo in 
revirsko Rudi Knez — Silas. Kmalu 
se pričnejo prve oborožene akcij e. 
Znani so spopadi Revirčanov na 
Čemšeniku, Pohorčani likvidirajo 
žandarmerijo na Pohorju, s skupno 
akcijo Savinjčanov in Revirčanov je 
izvršen napad na „Werkschutz" 
(rudniška straža) rudnika Zabu-
kovca itd. 

Čeprav smo imeli na področju 
Savinjske in Šaleške doline tudi 
precej zagrizenih hitleijancev in 
kulturbundovcev, pa je v večini ves 
ostali del naroda bU že od vsega 
začetka pristaš naše začete borbe. 
Ravno na območju Šoštanja in 
Velenja, Dobrovelj in zasavskih 
bregov so bili tisti kmetje in drugi, 
ki so rezali prvi kos kruha nam 
partizanom. Lahko rečem, da hri-
bovski zaselki, pa naj so bih še tako 
revni, niso nikdar .odrekli pomoči 
borcem in aktivistom. 

Tako moram omeniti, da pa so 
seveda že v tem času padale tudi 
prve žrtve. Skoraj v mesecu dni pade 
cela Celjska četa. Posledici boj 
bijejo borci na Rasevni pri Šent-
jurju. Pred tem sta že padla koman-
dirja Vrunč in Vili Šlander, zadnji 
komandir Skala in komisar Modraz 
ostaneta živa in nekaj političnih 
aktivistov, ki niso bih v četi. Padejo 
znani revolucionarji Slavko Šlander, 
Slava Klavora, Tone Grčar, sekretar 
okr. kom. Celje, iz savinjske čete še 
Pečnik in Lapajne. Pričnejo se trpati 
zapori z našimi zavednimi ljudmi in 
mučenja predvsem v celjskem 
starem piskru in Mariboru in seveda 
tudi drugod širom Jugoslavije. 
Vendar uporni duh našega ljudstva 
je rastel in vedno bolj je narod 
spoznaval, kaj nam prinaša fašizem 
— le eno: smrt in načrtno iztre-
bljenje. 

Ob tej svečanosti pa je nujno, da 
posvetimo nekaj besed velikemu 
borcu in narodnemu heroju tovarišu 
Francu Rozmanu — Stanetu, ki je 
septembra 1941 prišel na Štajersko, 
na naše Dobrovlje po nalogu glav-
nega štaba Slovenije. Glavni štab je 
že takrat uvidel, da bo najtežje 
bojevanje na Štajerskem, saj je 
Hitler že aprila 1941 rekel v Mari-
boru: „Napravite mi to deželo zopet 
nemško!" Tovariš Stane je bil znan 
revolucionar in prekaljen španski 
borec. Tako je združil vse takratne 
čete, in sicer Savinjsko, Revirsko in 
Pohorsko 6. oktobra 1941 na 
Grmadi nad Šoštanjem. Tega dne se 
je rodil I. štajerski bataljon in v noči 
iz 7. na 8. oktober je bataljon 
napadel mesto Šoštanj z nalogo 
likvidacije kulturbundovcev in neka-
terih najbolj zagrizenih „nemšku-
tarjev". Uničil je veliko žago, na 
kateri je bilo okrog 200 barak za 
nemška taborišča, izpraznil trgovine 
in razbil napisne nemške table. 

Mesto Šoštanj je postalo svo-
bodno, pa čeprav le za dobre štiri 
ure. Ta akcija je odjeknila do 
samega Berlina. Pri naših ljudeh seje 
dvignila zavest in morala, pri oku-

patorju pa spoznanje, da ne bo 
lahko pokoraval našega ljudstva in 
strah, da ga bo na vsakem koraku 
spremljala partizanska puška. 

Po šoštanjski akciji je bila kmalu 
velika bitka na Creti, kjer smo 25. 
oktobra, kljub velikemu snegu, ki je 
takrat že zapadel, izvedli napad na 
veleposestnika in petokolonaša 
Čmaka na Gomilskem. Akcija je 
uspela. Ujeli smo Čmaka in njegovo 
ženo ter komandanta policije na 
Vranskem šturmfirerja Bobeka. 
Nemci niso prizanašali. Zbrali so 
bataljon s približno 300 policije in 
„vermanšafta", ki je sledil bataljonu 
po široki gazi vse do Črete. 

Ob poldrugi uri popoldne je 
prišlo do prvega spopada z nemško 
predhodnico in zatem je bil popoln 
frontalni spopad. Bataljon je imel v 
obrambi vsega le okrog 60 borcev. 
Odbil je tri juriše in še obkoljevalni 
manever. V tri in pol urni borbi so 
imeli Nemci velike izgube, bilo je 
precej mrtvih in ranjenih. Bataljon 
ni imel mrtvih niti ranjenih. 

Po tej bitki je vodil Stane 
bataljon na znan „Brežišlri pohod". 
V globokem snegu smo. se prebijali 
skozi Celje, mimo Šentjurja proti 
Bohorju. Prvega novembra se je 
spopadel bata j on z okrog 200 
Nemci pri Sv. Hemi nad Slivnico. V 
jurišu, ko se je prebijal bataljon 
skozi švabski obroč, so padli štirje 
borci. Peter Šprajc iz savinjske čete, 
Juvan iz revirske, Angel Besednjak 
- Don iz pohorske in Tomiks. 

Bataljon je prišel le do Bohorja, 
vendar zaradi izmučenosti borcev, 
ki so gazili visok sneg in brez hrane, 
se je Stane odločil za vrnitev v 
Savinjsko dolino. Bataljon bi moral 
na Bizeijskem preprečiti izselje-
vanje, toda bil bi zaradi tako težkih 
razmer obsojen na propad. Po šti-
ridnevnem nadaljnjem maršu v 
snegu, mrazu in lakoti, so se končno 
po vsakodnevnih bojih vrnili v 
znano vas Griže k zavednim 
kmetom, Iger so počivali teden dni. 
Stane je nato odločil, da se bo 
bataljon razformiral na manj še 
skupine s ciljem, da preživijo borci 
najtežji čas zime. 

„Ponosni in srečni smo, da stoji 
naša šola t ako blizu tega 
pomembnega kraja. Majhni smo 
še. Za vojne grozote smo izve-
deli le iz pripovedovanj in knjig, 
toda že vemo, da m o r a m o biti 
hvaležni vsem mrtvim in živim 
borcem, da živimo v svobodni 
domovini. Obljubl jamo, da 
b o m o za obeležje in njegovo 
okolico lepo skrbeh ." T o so 
med drugim dejali pionirji z 
osnovne šole Plešivec, po tem k o 
je Ludvik Zupane — Ivo odkril 
spominsko obeležje. 

Stane Rozman je odšel preko 
Save v glavni štab Slovenije, d a j e 
poročal o situaciji na Štajerskem. 
Prav: tako je po drugi poti prišel v 
glavni štab tov. Peter Stante — 
Skala. Na Stanetovo iniciativo se je 
maja 1942 rodila znamenita II. 
grupa odredov, sestavgena iz štirih 
bataljonov z nalogo, da gredo na 
Štajersko. Na čelu je bila znana 
trojka, prekaljenih komunistov: 
Komandant Stane, komisar Dušan 
Kveder - Tomaž in Peter Stante -
Skala. Štajerski bataljon se je že 
aprila 1942 ponovno formiral 
okrepljen z novimi borci in je štel 
nad sto mož. Maja -je uničil 
orožniško postajo na Ljubnem, nato 
je bila bitka na Moravikem, kjer bi 
moral ščititi prehod borcem D. 
grupe odredov preko Save. Prehod 
ni uspel, pač pa je II. grupa odredov 
bila težke boje na Pugledu, Jančah, 
okolici Žužemberka in drugod. Se le 

jeseni septembra 1942 se je prebil 
na Štajersko znani Simonov in 
Krajnčev bataljon, znan kasneje kot 
Pohorski, ki je 8. januAja 1943 
padel v celoti. Na Dobrovljah se je 
po prihodu borcev iz Dolenjske 
izvršila reorganizacija. Nastanejo 
novi bataljoni, med njimi zopet 
savinjski in kozjanski, kamniško 
-zasavski, pohorski in znana 
VeHčkova četa ter Mirkova, ki je 
odšla na Koroško. 

II. grupa je začela z načrtnimi 
akcijami, ki so bile uspešne. 
Okupator je na vsem področju od 
Sotle do Koroške, od Drave do Save 
stalno čutil uradno pest štajerskih 
borcev. Novembra 1942 pride do 
znamenite težke borbe na 
Dobrovljah na Tolstem vrhu, Iger 
pade skoraj cela Veličkova četa. 
Štirinajst borcev je bilo mrtvih, 
dvajset živih - ujetih, katere so 
Švabi naslednji dan razkazovali v 
Celju pred današnjim Narodnim 
domom, nato pa jih ustrelili. Danes 
je minilo petintrideset let od te 
bitke. Padlim borcem II. grupe 
odredov je postavljen veličasten 
spomenik na" Tolstem vrhu. 

Iz II. grupe odredov je nastala 
četrta operativna cona, Šlandrova 
brigada in končno pride v ta sestav 
cone januarja 1944. leta znana 
legendarna XIV. divizija, ki je bila 
težke boje vse od Sotle pa do 
Graške gore in boj za osvoboditev 
Zgornje Savinjske doline. Julija je 
bilo osvobojeno ozemlje od Solčave 
do Črnivca, nato pa še do Letuša. 
Nastajalo je novo osvobojeno 
ozemlje na Kozjanskem in Pohorju 
ter zasavskem področju. XIV. divi-
zija je bila tudi poslednje boje maja 
1945 na naši Slovenski Koroški, kjer 

je postavila prvo stražo pri knežjem 
kamnu pri Gospe Sveti pri Celovcu. 

Tovarišice in tovariši! Svobodo 
smo plačali z velikim krvnim 
davkom, toda v teh 30 letih smo 
zgradili monolitno novo jugoslo-
vansko socialistično in samoupravno 
družbo. Ozrimo se okrog sebe pa 
poglejmo, kaj je storil naš delovni 
človek naj si bo to tisti v tovarni ali 
na kmetiji ali na katerem koli 
drugem delovnem mestu. S 
ponosom pa lahko trdimo, posebno 
še mi preživeli borci in seveda vsi 
tisti dobri partizandci ljudje, ki so 
nesebično dajali vse kar so pa 
premogli naši narodno osvobodilni 
vojski, da zapuščamo bogato dedi-
ščino predvsem vam draga mladina, 
kot bodočim ustvarjalcem in delov-
nim lj udem zaše boljši jutrišnji dan. 

Vsem tem krajanom se v imenu 
borcev zahvaljujem za veliko pomoč 
v tem velikem boju, kije prav na teh 
področjih od vsega začetka pa do 
konca vojne vsestransko sodelovalo. 
Naj živi naša samoupravna sociali-
stična republika. Naj nam še dolgo 
živi naš ljubljeni tovariš TITO. 

Ocena delovanja delegatskega sistema-
sesitavina predvolilne aktivnosti 2 

Da bi seddanja ocena zajemala 
elotno poodročje delegatskega 
ktema, izhajajamo iz ocene delovanja 
kupščinskeg^a sistema in stališč, ki 
0 jih sprejeli G zbori občinske skup-
čine Velenje^, nadalje iz ocene dela 
svršnega sveeta skupščine občine 
relenje in i: iz stališč predsedstva 
bčinske konnference SZDL Velenje 
> uresničevanji ju delegatskega siste-
la v SIS. 

V cilju sistetematične analize, tako 
igamzarijskiliih kot vsebinskih pro-
lemov uresnmičevanja delegatskega 
s tema, smo c oceno oblikovali tako, 
• bi le-ta zazajela delegatski sistem 
d temeljnih i samoupravnih sredin 
o delovanja n naSh delegatov v skup-
Sini SR Slolovenije in skupščinah 
imoupravnihh interesnih skupnosti 
t republiškemm nivoju. 

. O c e n a poiomankljivosti v ure-
sničevanjuju delegatskega siste-
m a v zdmuženem delu 
2e na začečetku lahko zapišemo 

jotovitev, dala marsikje sploh nismo 
oiei bistva di delegatskega sistema in 
aegatskih < odnosov. V večini 
OZD in DO 0 lahko ugotavljamo, da 
! nam je v tetem prvem obdobju ure-
ličevanja d delegatskega astema 
reljavila t nekakšna mešanica 

ža 

člansko-delegatskih razmerij. 
Ljudje, ki smo jih volili kot dele-
gate, se še zmeraj ponašajo kot člani 
ali odborniki, ne pa kot delegati. 

Večina stališč je ..oblikovanih" 
mimo delegatske baze ali DPO na 
sejah komajda sklepčnih delegacij. 
Manjka nam obojestranski sistem 
informiranja. 

Druga slabost, ki se močno odia-
v delu delegacij, je uveljavljanje 

stalnih delegatov. Ta problem izhaja 
iz nepravilne delitve dela znotraj 
delegacije, pogojen pa je tudi z 
dokaj tehnokratsko pomočjo stro-
kovnih služb in posameznikov pri 
delu delegacij. Namesto, da bi v 
delegaciji razdelili področja in gra-
divo, ki ga mora posamezni delegat 
ali skupina zasledovati in prouče-
vati, smo določili stalne delegate, 
stališča pa delegaciji pripravi nekdo 
iz strokovnih dužb. Ne le, da s tako 
pripravljenimi stališči spravljamo 
delegacijo v tehnokratsko odvisnost 
od posameznikov, ampak zamegli-
mo tisto pomoč strokovnih služb in 
samoupravnih organov delegacij, ki 
predstavlja pogoje za resnično samo-
upravno odločanje. 

Tretjo slabost v delovanju dele-
gatskega astema v združenem delu 
predstavljajo konference delegacij 
zlasti tam, kjer konference povezu-

jejo delegacije OZD različnih dejav-
nosti. V veliko primerih so konfe-
rence delegacij prevzele vse origi-
nalne naloge delegacij, pri čemer se 
delegacije TOZD samostojno sploh 
ne sestajajo in ne povezujejo s svojo 
delegatsko bazo. Tudi to nam pred-
stavlja dokaj popačeno obliko dele-
gatskih odnosov v posameznih sredi-
nah in odtujeno odločanje. 

Res pa je tudi, da delegati in dele-
gacije, vsaj v začetku, niso znali 
svojega delegatskega dela pravilno 
organizirati, saj skoraj nobena dele-
gacija nima p"oslovnika za svoie dela 

Velikokrat tudi slišimo kritiko, 
da je v delegacijah za skupščine SIS 
zapopadena najslabša struktura dele-
gatov in da delegacije tudi zaradi 
tega slabo delajo. Resnica je ver-
jetno drugačna. Funkcija delegata v 
zboru združenega dela, posebej pa 
za skupščine SIS, zahteva veliko 
večjo mero angažiranosti delegatov, 
kot funkcija v delavskem svetu. 
Gradivo za seje delavskih svetov je 
delegatom veliko bliže kot ono, ki 
se obravnava na sejah skupščin SIS 
ali občinski skupščini, poleg tega pa 
veljajo za seje delavskih svetov bolj 
sistematične priprave gradiva in 
informacij kot za seje delegacij 
odnosno posamezne skupščine. 

Evidenten je obstoj treh, med 
seboj nepovezanih, delegatskih 
nivojev oz. podsistemov: prvi velja v 
OZD in ostaja zaprt v okvirih TOZD 
in DO, drugi velja za skupščinski 
sistem in je prav tako preveč zaprt, 
tretji pa velja za SIS in je še nedo-
grajen in slabo organiziran. 

Iz prakse je znanih zelo malo 
primerov, da bi se ena ali druga dele-
gacija sestala na skupno sejo z 
delavskim svetom v TOZD, kjer bi 
oblikovali stališča do posameznih 
problemov, ki so na dnevnem redu 
posamezne skupščine. Prav tako so 
bile v oblikovanje stališč delegacij in 
sploh uresničevanja delegatskega 
sistema premalo vključeno DPO v 
temeljnih in drugih oiganizacijali 
združenega dela. Pa tudi v samo-
upravnih splošnih aktih OZD ni bilo 
ustreznih določil glede dela dele-
gacij, oblikovanja stališč ter med-
sebojnih delegatskih razmerij. 

Družbenopolitične oiganizacijc bi 
morale več svoje aktivnosti posvetiti 
spodbujanju in usmeijanju procesov 
samoupravnega sporazumevanja in 
družbenega dogovarjanja ter skrbeti 
za kontrolo nad delom delegacij. 

Spominske svečanosti na Grmadi pod Graško goro so se udeležili 
tudi velenjski taborniki, k i so na tem pomembnem zgodovinskem 
kraju svečano zaprisegli. Obljubi l i so, da bodo l jubi l i svojo 
domovino, da se bodo pridno uči l i , da bodo varovali bratstvo in 
enotnost med našimi narodi in narodnostmi in druge pridobitve 
naše revolucije. 

f 24. oktober-dan OZN j 
' P o g o v o r s p r e d s e d n i c o k o n f e r e n c e k l u b o v O Z N pri š 
J O K ZSMS V e l e n j e , J a n j o J o š t - Klubi O Z N v naši $ 
J o b č i n i z e l o akt ivn i — S p r o s l a v e v p o č a s t i t e v d n e v a £ 
£ O Z N na o s n o v n i šol i A n t o n A š k e r c 
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Organizacija združenih naro-
dov je dosegla v 32-letnem 
obstoju mnogo pomembnih 
uspehov, v tem času pa je 
postalo jasno tudi da smo ta 
organizacija omogoča globalno 
reševanje svetovnih problemov. 
Članice z različno politiko v 
korist miru in svetovnega nap-
redka iščejo skupne rešitve. 
Mnogo pomembnejše kot število 
uspehov, ki jih je Organizacija 
združenih narodov dosegla pa je 
to, da prihajajo članice vedno 
pogosteje pred njo s svojimi 
največjimi skrbmi. Po letu 1945, 
ko je bila ta organizacija usta-
novljena na temeljih nekdanjega 
društva narodov, je bil svetovni 
mir nemalokrat ogrožen in brez 
te organizacije bi ga težko 
obdržali. Trenutno se ta organi-
zacija srečuje s problemi 
sodobnega sveta kot so beda, 
naraščanje števila prebivalcev, 
črpanje neobnovljenih naravnih 
virov, nespoštovanje človekovih 
pravic, neupravičeni ekonomski 
odnosi in podobno, zlasti v 
zadnjem času pa je zelo veliko 
prispevala k reševanju pome-
mbnih mednarodnih problemov. 

Pozitivne ideje te organizacije 
pa prenašamo tudi na mlade 
rodove. Kaj kmalu po ustano-
vitvi Organizacije združenih 
narodov so pričeh ustanavljati v 
različnih državah Klube OZN v 
katerih se mladi seznatgajo z 
delom te organizacije. V Slo-
veniji je bil prvi klub OZN usta-
novljen pred dvajsetimi leti, 
pomembne jubileje pa prosla-
vljajo ob letošnjem dnevu orga-
nizacije združenih narodov tudi 
klubi v naši občini. Konferenca 
klubov OZN pri občinski kon-
ferenci ZSMS Velenje pa deluje 
že deseto leto. 

Predsednica konference klu-
bov OZN pri OK ZSMS Ve-
lenje, Janja Jošt 

Klubi OZN 
dosegli 

lepe nspehe 
Ob dnevu organizacije zdru-

ženih narodov sem zaprosila za 
krajši razgovor predsednico 
konference pri OK ZSMS 
Velenje, Janjo Jošt. Uvodoma je 
povedala, da je število klubov v 
naši občini v zadnjem času zelo 
porastlo, saj delujejo na petih 
osnovnih šolah, Gimnaziji in 
Rudarskem šolskem centru. 
Njihovo delo temelji na izobra-
ževanju. Redno zasledujejo 
dogajanja v svetu in o aktualnih 
temah pripravljajo tudi preda-
vanja. Že tri leta se člani klubov 
OZN udeležujejo politične šole 
za člane klubov OZN, ki jo 
organizira republiška konferenca 
klubov OZN. Kljub temu, da je 
delo v takšnih klubih zelo zah-
tevno, število članov stalno 

narašča. Klubi so dosegli lepe 
uspehe, zato je vedno več takih, 
ki se želijo vključiti vanje. 

V počastitev dneva Organi-
zacije združenih narodov, 24. 
oktobra, je bilo v Celju sre-
čanje okoli 1300 članov klubov 
OZN iz vse Slovenije. Srečanja 
so se udeležili tudi klubovci iz 
naše občine. Tako so zaključili 
republiško praznovati e 
20-letnice klubov OZN in letoš-
njega dneva OZN. Srečanja seje 
udeležil tudi generalni sekretar 
mednarodne organizacije Isman 
Roger Hanser iz Ženeve, na slo-
vesnosti pa je spregovoril pred 
sednik republiške konference 
ZSMS Ljubo Jasnič. 

O tem je Janja Jošt dejala: 
„Naš jubilej smo proslavili na 
delaven način. Dopoldne smo si 
ogledali razstave Tito v svetu, 
UNICEF in delovanje klubov 
OZN, udeležili pa smo se tudi 
okrogle mize o novem ekonom-
skem redu. S proslave smo 
poslali pozdravno pismo pred-
sedniku Titu in mu čestitali ob 
njegovih jubilejih. Na svečani 
seji predsedstva pa so podelili 
priznanja vsem, ki so pomagali 
pri delovanju klubov OZN. Pri-
znanje za prizadevno delo z 
mladino je prejela tudi mento-
rica kluba OZN na osnovni šoli 
Anton Aškerc, Stanislava 
Borovšak." 

Janja Jošt že nekaj let pri-
zadevno sodeluje pri klubih 
OZN, sedaj pa je že drugo leto 
predsednica konference klubov v 
naši občini, zato sem jo ob 
koncu vprašala še, kaj si želi ob 
letošnejm dnevu organizacije 
združenih narodov. Ni dolgo 
premišljevala in dejala: „Želim, 
da bi OZN resnično izpolnila vse 
cilje, zaradi katerih je bila pred 
32. leti ustanovljena, da bi v 
svetu ne bilo več rasnih razlik, 
vojn, lačnih in nepismenih. 
Seveda pa želim tudi, da bi naši 
klubi OZN še naprg tako aktiv-
no delali in da bi se naše vrste še 
povečale. 

Gradimo mostove 
prijateljstva 

Ob dnevu Organizacije zdru-
ženih narodov so pripravili vsi 
klubi OZN v naši občini prosla-
ve, s katerimi so počastili ta 
pomemben dan. Udeležila sem 
se proslave na osnovni šoli 
Anton Aškerc v Velenju, kjer so 
sprejeli v klub kar 17 novih 
članov. Na proslavi je govorila 
predsednica kluba OZN na tej 
šoli Polonca Miklavc, ki je med 
drugim posebej poudarila: „Tu 
so se drugi problemi, katere je 
tudi nujno rešiti. To so lakota, 
žeja, bolezni in nenazadnje rasno 
razlikovale, ki še vedno živi, 
čeprav si prizadevamo, da bi ga 
odpravili. Ta organizacija pa si 
prizadeva še nekaj zelo važnega. 
To je čistoča našega planeta in 
ozračja. Razne poizkusne eks-
plozije spremljajo nenadne vre-
menske spremembe. Vse pro-
bleme, ki jih rešuje Organizacija 
združenih narodov, pa si priza-
devamo rešiti tudi mi mladi. V 
klubih OZN proučujemo delo 
OZN, delo neuvrščenih držav. 
Gradimo mostove prijateljstva 
med nami in zdomskimi otroci, 
dopisujemo pa si tudi s so-
vrstniki iz Slovenje. Svojih 
uspehov se veselimo, pa tudi če 
so še tako majhni." Na sveča-
nosti so čestitali mentorici Sta-
nislavi Borovšak, ki je prejela 
republiško priznanje za prizadev-
no delo z mladimi in izrazili 
željo, da njihov klub še naprej 
tako uspešno vodi. 

MIRA TAMSE 
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Zaščitimo naše koristne ptiče pozimi 
Tisoč in tisoč ptičjih krmilnic 

pozimi priča, da z leta v leto bolj 
skrbimo za naše koristne ptice pozi-
mi. Pri nas velja na srečo staro 
kmečko spoznanje, da so ptice eden 
najtrdnejših uravnovalcev biološkega 
sistema. Če bi načrtno in zavestno 
gojili ptice,> bi se lahko izognili 
marsikateri nesreči, ki jo prinaša 
sodobna kmetijska kemija. Ne poza-
bimo, da sinica, katero vsi dobro 
poznamo, pospravi na dan več žu-
želk, kot tehta sama, in da en siničji 
par izvali na leto tudi 25 siničk. 
Ptiči opravljajo nalogo bioloških 
„pesticidov" ves dan in večkrat na 
dam in povsem brezplačno. Pa še to! 
Biološki boj je trajnejši od kemične-
ga. 

Da bi pozimi zaščitili vse koristne 
ptice in jim omogočili nujen prira-
stek v dobi razmnoževanja, je po-
trebno, da stopimo vsi prebivalci v 
akcijo, katera se bo odražala v bliž-
nji bodočnosti v korist naše že tako 
okrnjene narave. 

Pred nami je zima. Ptice, ki se ne 
selijo v toplejše kraje, bodo prezimi-
le pri nas in pričakale nove pomladi. 
Mnoge pa bodo zmrznile v hudi 
zimi, če jim ne bo človek pomagal, 
ali preminile od lakote. 

Zelo enostavno bomo pristopili z 
nekoliko dobre volje v masovno 
akcijo, katera nam ne bo povzročila 
velikih finančnih in materialnih 
sredstev. Prva naloga naj bi bila, da 
si izdelamo primerne zimske krmil-
nice. Te bomo z malo truda in 
iznajdljivosti naredili kar sami do-
ma, šolarji pa v šoli. Za izdelavo 
potrebujemo le nekaj primernih 
desk debeline 1.5 do 2 cm, žebljev, 
strešne lepenke ter kanček dobre 
volje, kaj je važno pri izdelavi zim-
ske krmilnice? Krmilnica naj bo 
primerno velika, streha nepremočlji-
va, spodnji del pa obložen tako 
visoko, da močan zimski veter ne 
odnese zrnate hrane. Streha naj bo 
večja od spodnjega dela, tako da 
onemogoči padanje dežja in snega v 
prostor, kamor bomo polagali zrna-
to hrano. Končno, kimilnico izdela-
mo tako, da bo najbolj enostavna, 
lahko pa jo tudi zaščitimo s primer-
no nekričečo oljnato barvo (zeleno, 
rjavo) ali le impregniramo, da bo 
lahko koristila svojemu namenu več 
let zaporedoma. Krmilnico pomladi 
shranimo in j o ne pustimo preko 
celega leta zunaj. 

Krmilnico, katero smo si izdelali, 
postavimo na primeren prostor in na 

Delo ZSMS na 
velenjski gimnaziji 

Na velenjski gimnaziji deluje de-
vet razrednih aktivov ZSMS, ki se 
po delegatskem sistemu združujejo v 
osnovno organizacijo zveze sociali-
stične mladine gimnazije. Na redni 
letni konferenci, ki je bila 22. sep-
tembra v dvorani skupščine občine 
Velenje, so mladi z gimnazije pregle-
dali delo in rezultate minulega šol-
skega leta in obenem začrtali smer-
nice za delo v prihodnje. 

Ugotovili so, da je bilo preteklo 
šolsko leto zelo delovno in da so 
načrte, ki so si jih zastavili, v glav-
nem uspešno realizirali. Velik 
povdarek je bil na praznovanju Tito-
vih in partijskih jubilejev. Mnogo je 
bilo storjenega na področju nadalj-
njega poglabljanja sodelovanja s po-
brateno gimnazijo v Vrnjački Banji. 
Med dijaki iz Velenja in Vrnjačke 
Banje so resnično nastale žive vezi 
in njihovega delovanja si brez tega 
sodelovanja ni mogoče predstavljati. 
Zavidljive uspehe so zabeležili pri 
mladinskih delovnih akcijah. Sode-
lovali so na zveznih in republiških 
delovnih akcijah, kakor tudi na lo-
kalni delovni akciji v Skalah, katere 
se je udeležilo okrog štirideset dija-
kov tretjih letnikov, ki so tako na 
delovni akciji opravili obvezno po-
čitniško prakso. Izredno živahna je 
bila dejavnost na področju splošne 
ljudske obrambe. Kar trideset dija-
kov se je vključilo v mladinske 
prostovoljne enote teritorialne 
obrambe. Na njihovih ramenih je 
slonela organizacija obrambnega 
dne, ki je v celoti uspel. Osnovna 
organizacija ZSM gimnazije je vse-
skozi tesno sodelovala z OK ZSMS 
Velenje. Dijaki so se udeleževali 

vseh njenih akcij. Ustanovili so tudi 
aktiv štipendistov z namenom, da bi 
tudi štipendisti organizirano delovali 
in reševali svoje probleme. Celotno 
delo je bilo povezano z aktivom 
mladih komunistov, ki je na gimna-
ziji zelo številen. Veliko mladincev 
je bilo aktivnih v izvenšolskih dejav-
nostih in krožkih, predvsem so to 
šolsko športno društvo, kulturno 
umetniško društvo Ivan Cankar, 
klub OZN, foto krožek, literarni 
krožek . . . Med najuspešnejšimi je 
bilo KUD Ivan Cankar, saj dekliški 
pevski zbor s svojimi uspehi že vrsto 
let razveseljuje občane naše občine, 
kajti gimnazijke s svojim petjem 
navdušujejo poslušalce v domovini 
in tujini. Recitatorska skupina KUD 
Ivan Cankar je sodelovala na mnogih 
prireditvah v občini, imela pa je tudi 
samostojen recital na petkovem kul-
turnem večeru. 

Na konferenci je poročilu o delu 
krožkov sledila razrešnica staremu 
predsedstvu, nato pa so izvolili novo 
vodstvo, ki s i je zadalo obsežen plan 
dela. Čakajo jih naloge, ki jih je v 
preteklem šolskem letu realiziralo 
staro predsedstvo, poleg tega pa 
bodo posebno pozornost posvečali 
večjemu vključevanju dijakov v delo 
osnovne organizacije, tesnejši pove-
zavi med posameznimi dejavnostmi 
na šoli, čimboljšemu informiranju, 
skrbi za zdravo okolje in sodelova-
nju z drugimi osnovnimi organizaci-
jami ZSMS, skratka, dela zlepa ne 
bo zmanjkalo. 

Na koncu konference so si dijaki 
ogledali film o lokalni delovni akciji 
v Skalah 

TOMAŽ SMONKAR 

Še enkrat o baraki v Bevčah 
Na članek, Baraka hude krvi v 

Bevčah, se je oglasil predsednik sve-
ta te krajevne skupnosti Ivan Grad-
nik z željo, da priobčimo tudi njego-
vo izjavo, saj meni, da bo prispevala 
k boljšemu razumevanju nastale si-
tuacije. 

Ivan Grudnik pripoveduje: „Jan 
Avgust je že ob zidavi, pred leti, 
dobil prepoved gradnje od 
takratnega krajevnega odbora Selo 
- Šalek. Kljub temu pa je gradnjo 
zaradi svoje trmoglavosti dokončal. 
Do spora zaradi barake pa je prišlo 
šele v času, ko smo cesto asfaltirali. 
Takrat je Jan izkopal v bankino 
jarek ter navozil zemljo in humus, 
ker je nameraval posaditi živo mejo. 
Ko pa so geodeti na našo zahtevo 
zemljišče izmerili, so ugotovili, daje 
baraka 1,15 metra na zemljišču 
splošnega ljudskega premoženja. Za-
to smo dali prijavo na občino, da se 
baraka poruši. To je bilo konec 

1974 leta. Potem pa so se prvič 
izgubili papirji, drugič pa je prišel 
republiški inšpektor, ki je najprej 
izdal odločbo, da se baraka podre, 
potem pa na osnovi Janove lažnive 
pritožbe odločbo, da naj baraka 
ostane. 

V članku tudi piše, da smo Janu 
krajani nagajali. To ni res, če pa ga 
ljudje ne marajo, naj sam sebe vpra-
ša, zakaj je tako. Res pa je, da se 
nikoli ni vključeval v dela krajevne 
skupnosti in nam je vedno privoščil 
težave, kakršnekoli so pač bile. 
Kljub temu nimam nič proti njemu, 
le to bi rad, da tudi drugi spoznajo 
resnico." 

Tako je dejal Ivan Gradnik pred-
sednik sveta krajevne skupnosti 
Bevče. Upamo, da je njegova izjava 
res prispevala k boljšemu razume-
vanju spora v Bevčah. Sicer pa, 
presodite sami. 

tako visok lesen drog, da bomo 
lahko v njo pokladali hrano, in da 
ne morejo mačke, do nje. Krmilnico 
postavimo nekoliko stran od poslop-
ja v bližino kakšnega drevesa in 
vendar ne predaleč, da bomo imeli 
pregled nad njo. Krmilnice postav-
ljamo že v začetku novembra, da se 
ptice navadijo na njeno okolico, v 
kateri bodo stalni gost celo zimo. 

Ptice, katere ostanejo preko zime 
pri nas, se v večini hranijo z zrnato 
hrano, predvsem jim pokladamo 
sončnice, bučno seme, proso pa 
tudi raznovrstna semena plevelov, 

' katerih je v jeseni povsod dovolj in 
jih sami še sedaj naberemo. Ptice, 
predvsem sinice, ščinkavci, zelenci, 
pa bodo zelo hvaležni, če jim bomo 

N A R O Č N I K O M 
N A Š E G A Č A S A 

Od 1. januarja 1977 velja nov 
cenik plačanih objav. 

V stolpcu, širokem 4,5 centi-
metre, velja 1 cm reklamnega 
oglasa, razpisa, obvestila oziro-
ma druge objave odslej 80 dinar-
jev. 

Za male oglase je osnovna ce-
na do 10 besed 35 dinarjev, vsa-
ka nadaljnja beseda stane 3 di-
nare, pribitek za „naslov v upra-
vi" pa je 10 dinarjev. 

"Za objave, naročene po za-
ključku redakcije lista zaračuna-
mo dodatne stroške, najmanj pa 
30 dinaijev. 

Zasebni naročniki „Našega 
časa" s plačano celoletno naroč-
nino pa imajo: 

- pri malih oglasih 20 % po-
pusta, 

- pri uokvirjenih osmrtnicah 
in zahvalah pa 50 % popusta. 

CENTER ZA INFORMIRANJE, 
PROPAGANDO 

.IN ZALOŽNIŠTVO VELENJE 

postregli s ptičjo pogačo. To je 
mogoče izdelati zelo enostavno. Na-
bavimo si primerno količino loja, ga 
nekoliko segrejemo, v njega pa za-
mesimo več vrst že goraj omenjene 
zrnate hrane. Tako zmešano maso 
nadevamo v primerne lončke ali 
posodice in jih obrnjene obesimo na 
veje drevesa. Na drevesa pa lahko 
obesimo tudi sam loj, katerega ptice 
zelo rade jedo. Loj ne sme biti slan! 
Ptice ni priporočljivo hraniti s kruš-
nimi drobtinami. Te ob zimski vlagi 
hitro zmrznejo, ptice pa zaradi 
zmrznjenih drobtinic, ki jih zauži-
jejo, kaj kmalu poginejo. Ptice mo-
ramo krmiti preko cele zime, poseb-
no, če je sneg in si same ne morejo 
poiskati hrane v naravi. Kaj je želja 
našega društva? 

Naša želja je, da vključimo v to 
humano akcijo vse prebivalstvo naše 
občine. Naj ne bi bilo hiše, stano-
vanjskega bloka, parka, kjer ne bi 
bilo krmilnic. Posebno želimo, da bi 
se v to akcijo množično vključile 
vse šole in otroške ustanove (vrtci) 
pa tudi gozdna gospodarstva, kme-
tijske zadruge in tudi ostala podjetja 
in ustanove. Za najmlajše bi bilo to 
humano dejanje velikega vzgojnega 
pomena, saj bi se že malčki v vrtcih 
pa tudi starejši šolarji naučili ljubiti 
to našo nadvse koristno živo naravo. 

Prepričani smo, da bodo naši 
zamisli in akciji prisluhnili vsi vzgoji-
telji otroških ustanov ter učitelji v 
osnovnih šolah ter resno začeli z 
delom, ki je v sedanji dobi industri-
alizacije in onesnaževanja okolja 
nujno. Osnovne in vse druge šole naj 
bi izdelale pri urah tehničnega po-
uka zadostno število zimskih krmil-
nic, otroški vrtci pa jim bodo zelo 
hvaležni, če bodo izdelali tudi kate-
ro za njih. Vzgojitelji otroških vrt-
cev, čimpreje stopite v stik z osnov-
nimi šoiami, prepričani smo, da 
bodo želji vas in vaših malčkov prav 
radi ustregli. 

Tako kot lansko zimo, bo naše 
društvo tudi letos brezplačno delilo 
ptičjo hrano vsem šolam in tudi 
vrtcem, če bomo ugotovili, da so 
krmilnice postavljene. 

Občani občine Velenje podprite 
in aktivno sodelujte v tej naši akciji, 
katere namen je očuvati in povečati 
to našo tako koristno živo naravo! 

Društvo za varstvo in vzgojo 
ptic pevk - Šaleške doline 
Velenje 

Klub OZN je na osnovni šoli Anton Aškerc v počastitev 
dneva Organizacije združenih narodov pripravil razstavo 

Številna priznanja 
Člani kinokluba Gorenje so 

tudi letos na festivalu slovenske-
ga amaterskega filma dosegli lep 
uspeh. 14. republiški festival, ki 
je bil pred dnevi v Slovenj Grad-
cu, pod pokroviteljstvom velenj-
skega Gorenja, je mladim avtor-
jem prinesel številna priznanja. 
To je plod načrtnega dela z 
mladimi člani. 

V Slovenjem Gradcu so se 
iztekli dnevi slovenske fotografi-
je in amaterskega filma. Člani 
kinokluba Gorenje so imeli svoje 
zastopstvo tako v prikazovanju 
dia-pozitivov kot v amaterskem 
filmu. Poglejmo si bero priznanj 
mladih članov kluba! 

Prvo nagrado v zvrsti doku-
mentarnega filma med mladinci 
je prejel Zvone Grebenšek za 
film „Sedmi krog". Za film, ki 
govori o tekmovanju v motokro-
su na Trebeliškem, je dobil tudi 
posebno nagrado za montažo. 

Mlad in nadarjen avtor animi-
ranega filma je Boris Salobir. Za 
nov film „Steza rekordov" je 
dobil prvo nagrado v žanrski 
zvrsti, prav tako med mladinci. 

Štefan Podgoršek se je lotil s 
kamero idile ob potoku. Za film 
„Onemela kamna" je dobil 3, 
nagrado v zvrsti mladinskega do-
kumentarnega filma. 

Med nagrajenci je tudi Iršič 
Alojz, saj je dobil posebno na-
grado za režijo filma „Ideja". 

Na festivalu je Fotokino zveza 
Slovenije podelila Kinoklubu 
Gorenje posebno nagrado. Pri-
znanje so dobili kot najboljši 
klub v Sloveniji. 

Po uspehu v Slovenj Gradcu 
pa v klubu že razmišljajo o 
nadaljnjem delu. Trenutno sne-
majo film ,,Pozor, snemamo". 
Že naslov govori o tem, da klub 
vzgaja mlade ljudi, jih seznanja s 
kamero in filmom. Kamera, 
film, režija, snemanje . . . V klu-
bu so veseli vsakega novega čla-
na. Svoje prostore imajo v Domu 
kulture. Sestajajo se vsak četrtek 
popoldne ob 17. uri. Najprej si 
ogledajo kakšen film, nato pa 
film ocenijo. Veliko priznanj so-
dobili. Dobili za delo, za bogato 
delo pri vzgoji mladih filmarjev. 

H. J. 

Izlet v Dražgoše in Begunje 
Septembra je organizacija ZB 

NOV Velenje Center - levi breg 
priredila za svoje člane izlet v 
Dražgoše in Begunje. 

Ob lepem vremenu in prijetnem 
razpoloženju smo krenili izpred 
avtobusne postaje Velenje preko 
Vinske gore, Pirešice, Petrovč ter po 
kratkem postanku na Vranskem, na-
daljevali po glavni magistrali proti 
Ljubljani in dalje proti Skofji Loki. 

Sonce se je že visoko dvignilo in 
obsijalo čudovito, jesensko obarva-
no, lepo pokrajino Selške doline, 
koder smo se vozili. Ob mali rečici 
Češnjica smo se kmalu nato že 
polagoma vzpenjali proti Rudnem, a 
v ozadju so se nam nakazovali 
obronki Jelovice, izpod katere ždi 
prijazna vas Dražgoše. Ta se nahaja 
na približno 900 m nadmorske viši-
ne. 

Ustavili -smo se na ploščadi ob 
mogočnem spomeniku, kamor smo 
bili namenjeni. Obdajal nas je čudo-
vit gorenjski svet, ne zavedajoč se, 
da stojimo na nekdanjem bojnem 

Za vaše zaupanje 
— naš dober 
u č n i u s p e h 

Delovni ljudje naše občine, 
hvala za vaš DA, katerega po-
membnosti se mi mladi šele se-
daj zavedamo v novi čudoviti 
šoli. 

Mi mladi smo vam staršem 
hvaležni, ker ste nam šolo - naš 
dom zgradili. 

UČENCI 
IV. OSNOVNE ŠOLE 

M O D N I S A L O N 
S A M O S T O J N A D E L O V N A 

O R G A N I Z A C I J A 
Zaposleni v velenjskem modnem 

salonu, tozd Komunalno obrtnega 
centra Velenje so 7. oktobra na 
regerendumu odločali o izločitvi iz 
te delovne organizacije in o usta-
novitvi samostojne, enovite delovne 
organizacije Modni salon Velenje. 
Referenduma so se udeležili vsi 
zaposleni, za ustanovitev samostojne 
delovne organizacije pa je glasovalo 
205 delavcev ali 96,2 odstotka vseh 
zaposlenih. Njihova najpo-
membnejša sedanja naloga je 
čimbolj dosledna organizacija v 
skladu z zakonom o združenem 
delu. 

polju in da so na teh pobočjih 
januarja 1942 divjali hudi boji Can-
karjevega bataljona z nadmočnim in 
brutalnim sovražnikom. 

Danes skoraj ni več sledov o tem 
neenakem boju, ki je trajal tri dni. V 
opomin in spomin nam in bodočim 
rodovom, stoji danes na tem mestu 
impozanten spomenik. Umetniki B. 
Kobe, S. Batič in Ive Šubic (udele-
ženec te bitke) so v ta spomenik, v 
reliefe in v čudoviti mozaik, skušali 
kar najbolj verodostojno vtisniti to 
legendarno bitko, ki je imela takrat 
daljnosežen zgodovinski pomen. 

S temi vtisi smo zapustili parti-
zanske Dražgoše, obšli oster skalnat 
pomol, danes imenovan „Bičkova 
skala", kjer sta v tem boju brata 
Henrik in Franc Biček s svojim 
vodom zadrževala prodor nadmoč-
nega sovražnika. Nadaljevali smo 
pot po vijugasti cesti ter v kratkem 
času preko Jamnika prispeli v Kro-
po. Tudi tu smo se za kratek čas 
ustavili, si ogledali muzej in slikovi-
to staro mestece ter nato nadaljevali 
pot v Radovljico. 

Potovanje je potekalo po planu, 
brez kakšnih neprijetnosti in že nas 
je simpatično sprejel na kosilo hotel 
„Grajski dvor", kjer smo se prijetno 
okrepčali in odpočili. 

Po enournem odmoru smo odpo-
tovali proti Begunjam. Najprej smo 
se ustavili v dolini Drage ter na 
grobišču talcev položili venec, nakar 
smo se napotili v „Muzej talcev", v 
nekdanje begunjske zapore, zlo-
glasno gestapovsko ječo . Pri obhodu 
celic, kjer so trpele žrtve in odkoder 
so odhajale na mon.iče, obiskovalca 
spreleti srh ob misli na toliko groze 
in trpljenja. Koliko gorja je oicupa-
tor prizadejal s svojo nacistično-
fašistično ideologijo, koderkoli je 
gazil. Tega ne bi smeli nikdar poza-
biti! 

Zapuščali smo to s krvjo prepoje-
no - zeleno dolino Drage, kot jo 
opevajo domačini Avseniki. A z 
visoke pečine, grad Kamen obuja 
spomine . . . kot nema priča grozot 
in trpljenja ljudi, ki so tod umirali 
za svobodo naše domovine. 

Mimo Begunj smo odpotovali da-
lje po lepi gorenjski magistrali ter s 
kratkim postankom na Bmikih, na-

daljevali po tuhinjski dolini pol 
proti Velenju. 

Polni lepih vtisov in doživetij t 
zadovoljni nad uspelim izletom, i 
je imel namen: iti po poti naj 
nedavne zgodovine, obujati sporni« 
na tiste težke čase, do zmagoviti 
borbe - smo istočasno proslavili 3(1 
obletnico ustanovitve naše organia 
cije Zveze združenj borcev NOV. 

S. F 

Akdemski kipar Tone 
Lapajne razstavlja v Velenju 

Od petka 28. oktobra do srede 
16. novembra bo v galerijskem ko-
tičku Kulturnega centra Velenje od-
prta razstava kiparskih del akadem-
skega kiparja Toneta Lapajne. Izda-
jo kataloga je omogočila sozd Go-
renje, ki je tudi pokrovitelj petkove-
ga kulturnega večera na katerem 
bodo razstavo odprli. 

TONE LAPAJNE je bil rojen leta 
1933 v Ljubljani. Akademijo za 
likovno umetnost je končal leta 
1961, kiparsko specialko pa pri 
prof. Borisu Kalinu. Samostojno in 
skupinsko razstavlja že od leta 
1963, največ v domovini, pa tudi v 
Italiji. Udeleževal seje mednarodnih 
simpozijev Forme vive v Mariboru in 

v Kostanjevici na Krki. Za svoja de 
je bil nagrajen. V Velenju se pni 
stavlja z najnovejšimi deli, ki jihj 
ustvaril prav za to razstavo. Razsti 
va bo prenešena še v nekatera drup 
mesta v domovini in v tujino. 

Uvodno besedo ob otvoritvi l 
imel Zoran Kržišnik, ravnatelj Mi 
derne galerije v Ljubljani. V kult« 
nem programu bodo „večer operi 
arij" izvajali: sopranistka Sonja Htt 
čevar, tenorist Rajko Koritnik i 
basist Ladko Korošec. Na elektra 
ski harmoniki bo soliste spremlji 
Silvester Mihelčič, profesor glasbei 
Črnomlja. 

M. MARINSEI 

Firihl 

pri-
spevki 
naših 

bralcev 
in dopisnikov 
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Tone Lapajne: skulptura v Kostanjevici, les, 450 (širina) x : 
(globina) x 540 (višina) 
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Letošnji dan varčevanja poteka pod geslom: Sadovi blaginje zrastejo iz semena varčevanja — Pogovor s člani sveta 
varčevalcev — Ze 70 odstotkov zaposlenih prejema osebne dohodke preko hranilnih knjižic ali tekočih računov — 

Ekspozitura na Šaleški 18 odslej odprta tudi ob sobotah 

da je denar, k i ga na lož imo v 
b a n k i v e l i k o bo l j i zko r i ščen k o t 
t i s t i , k i ga h r a n i m o doma. S 
tem, k o n a l o ž i m o denar v b a n k i 
n a m ta n u d i obrest i , po leg tega 
pa b a n k i na t a nač in omogoč i -
m o , da daje k red i te . Še vedno 
se namreč dogaja, da neka te r i 
dvigajo s h r a n i l n i h kn j i ž i c ves 
zaslužek, namesto , da b i ga 
dvigal i pos topoma, p o po t reb i . 
Vsak d inar b o b a n k i še k a k o 
ko r i s t i l . 

In kakšen je glavni namen sveta 
varčevalcev? Imajo zelo veliko in 
odgovorno nalogo. Odločajo v ime-
nu vseh varčevalcev, la imajo svoja 
sredstva naložena pri tej podružnici. 
Svet varčevalcev je sestavljen iz de-
vetih varčevalcev in se sestaja po 
potrebi. Stališče, ki ga sprejmejo 
posredujejo naprej v svet varčeval-
cev Ljubljanske banke preko svojega 
predstavnika. Kot so povedali člani 
sveta varčevalcev zelo dobro sodelu-

jejo z Ljubljansko banko, vendar pa 
menijo, da bi morali v ta svet 
pritegniti še več varčevalcev. Pri tem 
so poudarili, da se zborov varčeval-
cev ne udeležuje zadostno število 
varčevalcev. Upokojenci pa so neza-
dovoljni ker se njihovi člani ne 
navdušujejo nad izplačevanjem po-
kojnin preko hranilnih knjižic. Pove-
dali pa so tudi to, da mnogi varče-
valci dvomijo, če je tajnost vlog 
resnično zajamčena, moti pa jih 
tudi to, da morajo pri dvigu ali 
pologu denarja čakati v dolgi vrsti. 
Nekateri pa imajo denar še vedno 
najraje shranjen doma. Pohvalili pa 
so tudi delo šolskih hranilnic. Tudi 
oni menijo, da je to izredno po-
memben dejavnik v vzgoji naših 
otrok, saj bodo dobre navade, ki jih 
bodo na ta način pridobili tudi 
obdržali. Letos bodo podelili prvič 
značke Petra Musija, ki je ustanovil 
prvo pionirsko hranilnico na Sloven-
skem. Prejeli jih bodo najbolj zasluž-

31. oktober - svetovni dan varčevanja 

Član i sveta varčevalcev p r i L j u b l j a n s k i b a n k i p o d r u ž n i c i Ve len j e ; z 
d e s n e p r a t i lev i : T o n e O v n i č e k , Nada Ob lak , Janez Ka j f ež , R u d i 
Sat l er in Jlože A r i s t o v n i k 

* 

Z uvedbo denarja se je natu-
ralna oblika varčevanja spreme-
nila v denarno. S tem pa so za 
varčevanje nastopile široke mož-
nosti. Ko se je denar uveljavil 
kot plačilno sredstvo, so se poja-
vile tudi prve ideje o potrebi 
varčevanja, pa tudi zamisel o 
ustanavljanju specializiranih 
ustanov za zbiranje prihrankov. 

Hranilniška misel sega daleč 
nazaj v preteklost , saj je že pred 
več kot 360 leti Francoz Huegas 
Delestre nakazal po t rebo po 
organiziranem varčevanju prebi-
valstva. Leta 1778 so v Hambur-
gu ustanovili splošno preskrbo-
valno ustanovo, ki je v svojih 
pravilih poudarila, da je „usta-
novljena za dobro marljivih oseb 
obeh spolov, kajti tudi majhni 
prihranki v hudih časih veliko 
pomenijo, z nekaj obrestmi pa še 
več. S svojo marljivostjo in varč-
nostjo naj t ako koristijo sebi in 
državi . . . " 

Ob koncu 19. stoletja so hra-
nilnice različnih dežel začele na-
vezovati medsebojne poslovne 
stike. Leta 1924 pa so v Milanu 
ustanovili mednarodni insti tut 
za varčevanje. Takrat so sklenili: 
„31 . oktober naj bo vsako leto 

praznik varčevanja po vsem sve-
tu , da bi se z ustno in pisano 
besedo širila načela in ideje varč-
nosti ." 

Zgodovinsko dejstvo je, da se 
z delom ustvarja vrednost in da 
se z varčevanjem ustvarjena 
vrednost čuva in pomnožuje . T o 
pomeni, da je bogastvo posamez-
ne gospodarske celice, vsega na-
roda in vsega človeštva posredno 
ustvarilo varčevanje, zato ni slu-
čaj , da posvečajo veliko pozor-
nost varčevanju že v kapitalistič-
nih državah, posebno pa še v 
državah s socialisitčno družbeno 
ureditvijo. 

Varčevanje razvija pri človeku 
obču tek zmernosti in ga usmerja 
na bolj urejeno življenje. Vsak 
varčevalec je nasprotnik razsip-
ništva in se ne zadolžuje lahko-
miselno. Varčevanje uči človeka 
skromnosti , odpovedovanja se-
danjih zadovoljstev v korist bo-
dočih potreb. Ko se človek od-
loči za varčevanje, razvija v sebi 
obču tek nesebičnosti . Varčeval 
namreč ne b o samo zase, ampak 
tudi za blaginjo svojih bližnjih. 

Vsakdo, ki ima prihranek na 
hranilni knjižici občut i določe-
no neodvisnost, samostojnost , 

sdnioidvest, občut i do ločeno 
varnost v življenju in delu ter 
brezskrbno gleda v bodočnos t . 

Z vidika družbene skupnosti 
varčevanja dopoln ju je družbeno 
akumulacijo, ker se preko ban-
čnega sistema ponovno vrača v 
gospodarstvo, doprinaša razvija-
nju proizvodnih sil, pospeše-
vanju proizvodnih procesov in 
ustvarjanju pogojev za materialni 
in kulturni napredek družbe. 

Prav v naši socialistični druž-
beni ureditvi je treba posvečati 
veliko pozornost v vzgoji varče-
valne zavesti posameznika. Kdor 
se namreč ni naučil varčevati s 
svojim premoženjem in dohodki , 
ta tudi ne bo imel pravilnega 
odnosa do družbene lastnine. 

Mednarodni insti tut za varče-
vanje je ob svoji ustanovitvi 
1924 objavil naslednji razglas: 

Delo in varčevanje sta naj-
močnejša dejavnika na poti h 
blaginji, napredku in dostojan-
stvu vsakega posameznika. 

Varčevanje naj resnično po-
stane navada, potreba in vrlina 
vsakega člana naše družbene 
skupnosti . 

Združenje 
poslovnih bank 

in hranilnic SRS 

ni delavci, ki so pomagali pri delu 
šolskih hranilnic. 

Kolektiv Ljubljanske banke je na 
seji sprejel sklep, da bo poslovala 
odslej ekspozitura na Šaleški 18 od 
prvega novembra naprej tudi ob 
sobotah dopoldne, odpiralni čas pa 
bodo poda | šali vsak dan od 6. do 
18. ure. S tem bodo razbremenili 
ekspozituro na Rudarski cesti in 
omogočili, da bodo varčevalci lahko 
dvigali ah polagali denarna sredstva 
tudi ob sobotah. Za d i na rčke svetle h r a n i l n i k i m a m 

P r i L j u b l j a n s k i b a n k i — 
p o d r u ž n i c i Ve len je varču je že 
p r e k o osemindvajset t isoč ob-
čanov p r e k o h r a n i l n i h kn j i ž i c , 
t e k o č e račune pa i m a šestt isoč 
pe ts to občanov . T a k o razpolaga 
ta p o d r u ž n i c a s 3 0 0 m i l i j o n i 

; d ina i jev . Na h r a n i l n i h kn j i ž i cah 
i m a j o o b č a n i na ložen ih 2 0 0 mi -
l i j o n o v d ina i jev , na dev izn ih ra-
č u n i h 5 0 m i l i j o n o v d ina i jev , na 
t e k o č i h r a č u n i h 16 m i l i j o n o v , 
vsa d ruga sredstva L jub l j anske 
banke pa so 26 m i l i j o n o v dinar-
jev . S t e m i sredstvi oper i ra od-
bor varčevalcev p r i p o d r u ž n i c i 
L j ub l j anske banke. 

V naši o b č i n i p re jema p r e k o 
h r a n i l n i h kn j i ž i c ah t e k o č i h ra-
č u n o v že p r e k o 70 o d s t o t k o v 
zapos len ih . Z e l o pohva lna pa j e 
t u d i akc i ja , k i so j o t u d i p r i naši 

pod ružn i c i že pred l e t i p r i če l i 
uvajat i i n do danes dosegli že 
lepe uspehe. N a m n o g i h šolah v 
naši o b č i n i so us tanov i l i šolske 
hran i ln ice . S t e m navaja jo k 
varčevan ju že najmlajše. Prepr i -
čan i so namreč , da b o t i s t i , k i 

j e navajen varčevat i od m l a d i h 
nog, varčevalec t u d i kasneje. N a 
ta n a č i n pa navduš i jo marsika-
terega osnovnošo lčka , da se 
kasneje zaposl i v bančn iš t vu . 

Pred l e tošn j im d n e v o m var-
čevanja smo se pogovar ja l i s 
č lan i sveta varčevalcev L j u b -
l janske banke , podružn ice Ve-
lenje. Le tošn j i d a n varčevanja 
po teka p o d ges lom „ S a d o v i bla-
ginje zrastejo iz semena varče-
van ja " . Ob t e m so naši sogovor-
n i k i pouda r i l i , da se še v e d n o ne 
zavedamo v dovo l j v e l i k i mer i , 

r~ 

VSEM 
VARČEVALCEM 
ČESTITAMO 
OB 
SVETOVNEM 
DNEVU 
VARČEVANJA 

V/ARČUJMO, DA BOMO IMELI JUTRI, KAR SI ŽELIMO DANES. 
KXAR SI ŽELIMO ZASE /N ZA NAS VSE. 
V/ARČEVANJE JE TEMELJ, NA KATEREM GRADIMO NAČRTE ZA 
SSVOJO PRIHODNOST, IN NAŠ PRISPEVEK K HITREJŠEMU NAPREDKU. 

poslovne 
banke 
isr Slovenije 

sadovi blaginje 
zrastejo iz 
semena varčevanja * 



• ATLETIKA 

TUDI VELENJČANOM 
POKAL DELA 

Razburljivi boji, malo prese-
nečenj, idealno vreme, nadvse 
dobra organizacija ter rekordna 
udeležba okrog 1.000 tekmo-
valcev so poglavitne značilnosti 
XI I . jesenskega krosa za pokal 
dela, katerega so organizatorji 
športni delavci iz Žalca ob pod-
pori atletskega sodniškega zbo-
ra Kladivaija iz Celja izvedli od-
lično. Pokali Dela pa so odšli v 
t i i slovenska mesta. 

Krosa so se udeležili tudi 
atleti naše občine, k i pa niso 
imeli v vseh kategorijah dovolj 
( tr i ) tekmovalcev, da bi se 
lahko potegovali tudi za ekipno 
uvrstitev. 

Pri starejših mladinkah je Mi-
ra Praprotnik zasedla deveto 
mesto med 85 nastopajočimi, 
pri starejših mladincih pa je bil 
Franc Markelj sedmi, Ehrem Ša-
lihovič sedemnajsti in Begič 54. 

Pri mlajših mladincih je bi l 
Stane Miklavžina drugi, Bogdan 
Urh štirinajsti in Bogdan Ma-
kovšek 54. Nastopilo je 93 tek-
movalcev. Pri pionirj ih smo se 
dokaj slabo odrezali, nič bolje 
ni bilo pri pionirkah, kjer je bila 
14. Vida Napotnik, 39. Jerom-
ljeva in 62. Zabukovnikova. Pri 
članicah nismo imeli predstav-
nice, pri članih, k i so tekli na 
5.000 metrov pa je zmagal Ce-
ljan Ukič, tretje mesto je pri-
padlo Draganu Aniču, 4. Josipu 
Samuju in 6. Tesanoviču, vsi 
Velenje. S to visoko uvrstitvijo 
so si Anič, Šamu in Tesanovič 
zagotovili tudi ekipno zmago. 

ATLETI 
Z OŠ GUSTAV ŠILIH 

NAJBOLJŠI 

V ponedeljek je bilo v Ve-
lenju občinsko prvenstvo šol-
skih športnih društev v atletiki 
za pionirje in pionirke, k i ga je 
organiziral Atletski klub Vele-
nje v sodelovanju z občinsko te-
lesnokulturno skupnostjo. Tako 
organizacija kot udeležba na 
tekmovanju sta bih zelo dobri, 
saj so se tokrat tekmovanja ude-
ležili mladi atleti iz vseh osnov-
nih šol naše občine. Bilo je do-
seženih tudi nekaj spodbudnih 
rezultatov, zlasti pri skoku v vi-

Milan Belci je v ponedeljek skušal 
uspel. No, priložnosti za to bo še vi 

šino, kjer je Milan Belci učenec 
osnovne šole Gustav Šilih pre-
skočil kar 171 cm. Milana 
Belcla so razglasili tudi za naj-
boljšega tekmovalca pionirja, za 
najboljšo tekmovalko pa Vero 
Felicijan, prav tako iz osnovne 
šole Gustav Šilih, diploma kot 
najboljši ekipi pa je prav tako 
pripada osnovni šoli Gustav Ši-
l ih. 

Rezultati: 100m, pionirke: 
1. Vera Felicijan, 13.9 (Gustav 
Šilih); 2. Eva Kumer, 14.0 
fMPT); 3. Diana Verdev, 14.02 
(Bratov Letanje); 

Pionirji: 1. Matjaž Breznikar, 
12.9 (MPT); 2. Iztok Šimek, 
13.0 (MPT); 3. Branko Goljuf, 
13.2 (AA); 

600 m - pionirji: 1. Jože Je-
len 1:42,5 (BL), 2. Aleš Vra-
njek 1.42,6, 3. Igor Centrih 
1:44. (Gustav Šilih) 

400 m pionirke; 1. Angela 
Cigler 1:07,8 (BL), 2. Saša Lip-
nik 1:08,9 (MPT), 3. Donata 
Ostrovršnik 1:09,2 (MPT). 

Krogla: 1. Simon Korelc 
12,49 m (AA), 2. Milan Golob 
11,90 (KDK), 3. Marjan Pod-
goršek 11,58 (BR); 

Pionirke: 1. Lidija Petar 9,06 
(BR), 2. Danica Pečko 8.73 
(GŠ), 3. Magda Omladič (BL), 

Višina — jr ionir j i 1. Milan 
Belci 171 (GS), 2. Tone Napot-
nik 1,55 m (BL), 3. Oto Gradiš-
nik 1.50 m (GŠ). 

Daljina — pionirke: 1. Kla-
vidja Jug 4,65 (GŠ), 2. Polona 
Kuder 4.31 (BL), 3. Saša Bola 
4.18 (AA). Pionirji: 1. Stanko 
Krajnc 4.91 (MPT), 2. Stojan 
Špegel 4.87 (AA), 3. Danilo 
Skončnik 4.63 (GS). 

Štafeta: 4 x 100, pionirke: 1. 
Gustav Šilih 57,00 (Felicijan, 
Šolnik, Jug, Grobelnik), 2. Mi-
ha Pinter Toledo 57,01 (Ku-
mer, Rošer, Zaje, Cerarič), 3. 
Bratov Le t on je, 58.0 (Verdev, 
Tanšek, Kuder, Tajnik) 

Pionirji: 1. MPT 52.6 (Brez-
nik, Šimek, Krajnc, Smajlovič), 
2. AA 53.0 (Šojat, Goljuf, Ko-
prive, Korelc), 3. GS 54.4 
(Pole, Jene, Belci, Gradišnik). 

Anič, Tesanovič in Šamu z osvojenim pokalom dela. (Foto: L. O.) 

reskočiti tudi 174 cm. Žal, ni 
ko. (foto: S. V.) 

VELENJSKI ATLETI 
NASTOPILI 

V NOVI GORI a 
Na republiškem prvenstvu v 

mnogobojih, k i je bi lo v Novi 
Gorici 22. in 23. septembra, je 
letos sodelovalo tudi 6 atletov 
AK Velenje. Dosegli so več 
klubskih in osebnih rekordov in 
osvojili 2 medalji. Članica Šala-
monova je vodila vse do zadnje 
preizkušnje — teka na 800 m, 
kjer pa je bila končna zmago-
valka Djordjevičeva premočna. 
Med mlajšimi mladinkami je Pe-
čovnikova zasedla 3. mesto. V 
kategoriji starejših mladink, sta 
se odlično odrezali pionirki Ju-
gova in Slatinjekova. Posebej je 
presenetila Jugova z rezultatom 
16,4 na 100 m ovire. 

REZULTATI: 
pionirj i: Pungartnik Branko 

— 6 mesto 
ml. mladinke: Pečovnik Jana 

— 3 mesto 
ml. mladinci: Jug Aleš — 10 

mesto 
starejše mladinke: Jug Klav-

dija — 5 mesto — 2771 točk; 
100 m ovire — 16.4, krogla 
6.30 m, višina 145 cm, daljina 
472, 800 m 2.39.3; 

Slatinjek Zdenka - 6 mesto 
- 2415 točk; 100 m ovire -
19.0, krogla 7.20 m, višina 
140 cm, daljina 427 cm, 800 m 
2.45.0; 

članice: Šalamon Tanja - 2. 
mesto - 3135 točk; 100 m ovi-
re 15.9, krogla 10.36 m, višina 
145 cm, daljina 500 cm, 800 m 
2.45.4; 

Š. 

• ROKOMET 

PORAZ ŠOŠTANJA 
Tudi rokometaši Šoštanja so izgu-

bili derbi srečanja (podobno kot 
igralke Velenja) na domačem igrišču 
z ekipo Slovenj Gradca. Tekma je 
bila vseskozi izredno izenačena m 
razburljiva. Prvi polčas se je končal 
brez zmagovalca (11:11), v nadalje-
vanju pa so gostje pokazali več 
zbranosti ter z nekoliko sreče zma-
gali z rezultatom 23:22. 

Nekaj minut pred koncem so 
Slovenjgradčani vodili že s tremi 
goli razlike, vendar so Šoštanjčani 
njihovo vodstvo z borbeno igro zma-
njšali na gol razlike. V zadnjih se-
kundah so sicer imeli domačini žo-
go, vendar se nihče izmed igralcev ni 
odločil za strel. 

Največ golov za Šoštanj sta do-
segla Melanšek 7 in Kompan 6, za 
goste pa Potušek 9 in Potočnik 6. 

ŠMARTNO:DRAVA 
2 0 : 1 4 ( 1 0 : 6 ) 

R okorne tašice Drave, ki vodiio v 
Slovenski rokometni ligi, so tokrat 
morale priznati premoč pred selek-
cijo Šmartnega, Ki ie zaigrala zares 
dobro. Gostje so bile v prednosti le 
na začetku srečanja, nato pa so do-
mačinke prevzele igro v svoje roke 
in vztrajno višale vodstvo. Učinko-
viti napadi ter požrtvovalna in di-
sciplinirana igra v obrambi sta jim 
ob koncu prinesli zanesljivo in po-
membno zmago s šestimi goli razlike 
nad solidno ekipo iz Ptuja, ki je v 
tem srečanju vsekakor veljala za fa-
vorita. 

V naslednjem kolu gc6tuje v 
Šmartnem selekcija Maribora. 

ŠMARTNO: Verbič, Tajnik, Ko-
lene 4 , Meh 1, Omladič 1, B. Jeraj, 
Šmerc 3, Uran kar 9, Gril 2, D. Jeraj, 
Podjavoršek. 

J. KRAJNC 

DERBI IGRALKAM 
POLANE 

Rokometašice Velenja so v sobot-
nem kolu slovenske rokometne lige 
- vzhod ostale brez točk. Gostujo-
če igralke iz Velike Polane so jih v 
derfaiju premagale z rezultatom 
21:17(9:9) . 

Gostujoče igralke so povedle že v 
prvi minuti, nato so Velenjčanke 
izenačile in vodile s 4:2, vendar so 
jih gostje takoj „ujele". V prvem 

polčasu so Velenjčanke vodile še 
enkrat z dvema goloma razlike 
(7:5), kljub temu pa se je prvi del 
igre končal neodločeno. V drugem 
polčasu so Velenjčanke začele greši-
ti pri medsebojnih podajah, na drugi 
strani pa so igralke Polane, pred-
vsem po zaslugi Donkove, kije sama 
dosegla kar devet zadetkov, začele 
večati razliko in na koncu zasluženo 
odnesle obe točki z igrišča pri Jeze-
ru. 

Z.adetke za domačinke so dosegle 
Podpečanova 7, Špoljarjeva 6, Po-
cajtova 2, Bovha in Podbregar po 
enega. 

• NOGOMET 

ŠMARTNO :ZASAVJE 
2:0(1:0) 

V derbiju kola sta se na igrišču v 
Šmartnem ob Paki pomerili drugo-
uvrščena in četrta ekipa na lestvici 
SNL. Srečanje je bilo zanimivo in 
privlačno za kakih 700 gledalcev, ki 
se jih je zbralo na tekmi. Selekcija 
Šmartnega je od samega začetka za-
čela ne vam o napadati in po nekaj 
lepih priložnostih jim je v 35. minu-
ti uspelo doseči zadetek. Prašnikar 

Rudar spet zadnji 
Nogometaši Rudatja so odšli 

na gostovanje v Vrbas z željo, 
da osvojijo točko. Žal j im to ni 
uspelo, saj so srečanje izgubili z 
rezultatom 3:2 (1:0). Morda bi 
bil rezultat na koncu srečanja 
drugačen, če ne bi bi l sodnik že 
v trinajsti minuti - po mnenju 
vodstva Rudarja - prestrogo 
dosodil enajstmetrovko v korist 
domačega moštva. Na tem sre-
čanju je zelo dobro igral Kolo-
nič, k i ga je trener postavil v 
moštvo šele v drugem polčasu, 
čeprav je bi l na tekmi 10. kola 
z Iskro najboljši igralec Rudar-
ja. Kolonič je bi l tudi strelec 
drugega gola za goste, sicer pa 
je začel akcijo, iz katere je 
Rusmir dosegel prvi gol za Ru-
dar. Že na samem začetku dru-

gega polčasa je Kolonič lep« 
utekel v kazenski prostor doma 
čega moštva, približno enajs 
metrov pred golom pa ga ji 
obrambni igralec Vrbasa zrui 
od zadaj, vendar je tokrat sod 
nikova piščalka ostala nema. 

Zadnje minute so bi l i nogo 
metaši Rudarja boljši nasprot 
nik, toda igralci Vrbasa so i 
zaprto igro ohranili vodstva Pl 
igralcih Rudarja se je poznal 
tudi precejšnja utrujenost, s 
so v zadnjih dveh kolih odigra 
izredno težki tekmi proti Želez 
nič i ju v nedeljo in v sredo proti 
Iskri. 

V nedeljo bo v Velenju go-
stoval Leotar. Srečanje se 
začelo ob 14. uri. 

stujočega vratarja. Gostje so posk 
šali s hitrimi protinapadi presenetiti 
domačine, ki so še naprej imeli več 
od igre h nenehno napadali. Usodo 
Zasavja je zapečatil njihov branilec 
Vereš, ki je tako nespretno vrnil žo-
go svojemu vratarju, daje obtičala v 
mreži. Do konca srečanja smo na 
obeh straneh videli še nekaj lepih 
priložnosti, ki pa so ostale neizkori-
ščene. 

V naslednjem kolu čaka selekcijo 
Šmartnega se en derbi z Muro v 
Muiski Soboti. 

ŠMARTNO: P. Podgoršek, Pod-
vratnik, Hanžekovič, Klanfer, Omla-
dič. A. Podgoršek, Kodre (Zalig), 
Železnik, Hren (Golob), Prašnikar, 
Benetek. 

J. KRAJNC 

ŽENSKI NOGOMET 
V ŠMARTNEM 

Vsem ljubiteljem športa v 
Šmartnem ob Paki in okolici se 
koncem tedna obeta prireditev, 
kakršne tod še ni bilo. Na 
igrišču v Šmartnem se bosta v 
soboto, 29. oktobra ob 15. sre-
čali ženski nogometni ekipi 
Šmartnega in Ljubljane. 

Zensla nogomet dobiva v 
zadnjem času vse večji razmah 
in vse več privržencev. Ekipa iz 

Ljubljane je ena najmočnejših 
pri nas, igralke Šmartnega pa 
bodo tokrat nastopile prvič,'za-
to bo njihovo medsebojno mer-
jenje moči prav gotovo nadvse 
zanimivo. 

J. K. 

• KOŠARKA 

ELEKTRA DOBRO 
PRIPRAVLJENA 

V soboto, 29. oktobra se prično v 
zveznih ligah, kakor tudi v i . repub-
liški košarkaiski ligi boji za prven-
stvene točke, ki vodijo prvake, in 
drugouvrščene v višji razred tekmo-
vanja. Šoštanjska Elektra, ki se je le-
tos združila s košarkaši Velenja, upa 
v tej sezoni na najboljše. Ekipa je 
zelo mlada, saj znaša povprečna sta-
rost 21 let, pa tudi „visoka", saj je 
povprečje igralcev 191 cm. Moštvo 
samo je dobro pripravljeno. Priprave 
in treningi so potekali nemoteno, 

" • ' j kliut " ' -

so se vse ekipe, ki tekmujejo kot se-
vendar bo boj kljub temu težak, ker 

lekcije, okrepile. Košarka je zelo na-
predovala, zlasti v množičnosti. Eki-
pa Elektre bo kot doslej vedno igra-
la na domačem terenu v telovadnici 
solidarnosti v Šoštanju, nekaj tekem 
pa tudi v Rdeči dvorani v Velenju, 
če bo le ta na voljo. Za barve Elek-
tre bodo tekmovali: 

Polovšak, Jerič, Kristan, Hliš, 
Breznik Stanko, Breznik Peter, Keb-

lič, Jošt Janko, Kokolj, Medved 
Štaher, Hočevar, Kofedžič, 
Bogataj, Jošt Srečko, Petek, Ran 
šak, Udrih, Klemenak, Obreza. M« 
štvo je okrepil tudi Silvo Uriih, ki 
doslej igral za Rudar iz Trbovlja. 

M.H 

•Razpored: 
29 .10 . 1977 Koper : Elektra 
5. 11. 1977 Elektra : Rudar 
12. 10. 1977 Lokainvest: Elektra 
19. 10. 1977 Elektra : Branik 
3. 12. 1977 Fructal: Elektra 
10. 12. 1977 Hektra : Ježica 
17. 12. 1977 Triglav : Elektra 
24. 12. 1977 Kras : Elektra 
7. 1. 1978 Elektra : Tmovo 
14. 1. 1978 Pomurje : Elektra 
21. 1. 1978 Elektra : Vrhnika 

• ŠAH 

TURNIR 
ZA PREHODNI POKAL 
Šahisti Velenja nadaljujejo svoj 

redni mesečni brzopotezni turnir a 
prehodni pokal. Minulo nedeljo so 
odigrali turnir za mesec oktober. 
Zmagal je Tone Vedenik z 9 točka-
mi, sledijo: Cvar 8,5, Matko 8, Gof 
šek 8, Špeh 7,5, Kristan 7, Breša 
5,5, Softič 5, Alič 4 itd. 

V skupni uvrstitvi po desetemk» 
lu še naprej vodi Milan Goršek s 7< 
točkami, sledijo pa: Špeh in Ved* 
nik 66, Cvar 5 2 , Kristan 5 1 , BK5I 
37, Alič 24, Stropnik 22 itd. 

RS. 

KAŽIPOT 

t t m v v nas pas 
radio velenje 

l i i s r a k Q TURISTIČNA POSLOVALNICA 
VELENJE 

ZA PRAZNIČNE DNI, 29. NOVEMBER, VAS VABIMO IN PRIPOROČAMO: 
— Praznična smuka od 25. do 30. 11. z lastnim prevozom Bruniko— Dolomiti/Italija in od 26. do 30. 11. z 

avtobusom Dolomiti Misurina 
— Indija - Nepal od 25. 11 do 4. 12.; letalski prevoz 
— Sicilija od 28. 11. do 1 .12 . ; letalski prevoz 
— Malta v mesecu novembru programi za 3, 5 in 6 dni; letalski prevoz 
— Pariz od 27. 11. — 6 dni; letalski prevoz 
— Rim od 25. do 28. 11.; letalski prevoz 
— Mehika od 24. 11. — 12 dni; letalski prevoz 
— Praga od 26. do 29. 11.; avtobusni prevoz 
— Firenze 29. in 30. 11.; avtobusni prevoz 
— Rim 4., 18. in 25. november 3-dnevni; letalski prevoz t 
— London 6., 13., 20. in 27. november — 4 in 5-dnevni; letalski prevoz 
— 7 dnevna potovanja z letalom v Španijo, Grčijo, Tunizijo, Kanarske otoke in Sovjetsko zvezo. 
— 16. in 26. 11.; enodnevni izlet v Trst 

Po zelo ugodnih cenah vam nudimo letalske pakete ali z lastnim prevozom v hotelih A kategorije vzdolž 
naše jadranske obale. 
Organiziramo izlete za sindikalne podružnice in po želji pripravimo programe potovanj po domovini in tujini. 
Prodajamo letalske in železniške vozovnice ter nudimo vse turistične usluge. 

PRIPOROČA SE VAŠA TURISTIČNA AGENCIJA ..IZLETNIK" C E U E S SVOJIMI POSLOVALNICAMI 

M" »POD GRADOM« 
* * VELENJE 

priporoča obisk v poslovnih eno-
tah: 
•KOLODVORSKA RESTAV-
RACIJA 
•BIFE 
Zmerne cene — solidna postrež-
ba! 

G O S T I N S K O 
P O D J E T J E S 

Jl&M, 

SOSTANI 

Priporočamo obisk v naslednjih 
poslovalnicah: 

ŠOŠTANJ 

Kajuhov dom; Gostilna pri stari 
pošti, Gosti lna'Kmečki dvor, 
Bife Ograjšek in Bife Majolka 
ŠMARNO OB PAKI 
Gostilna na pošti. 

nama 
I TOZD Veleblagovnica Velenje 

Prijeten večer ob glasbi za ples lahko preživite vsako soboto (razen prve v mesecu) 
od 1. septembra dalje v restavraciji NAMA. 
Ponudili vam bomo naše specialitete! SE PRIPOROČAMO! 



Ob robu središča 
V krajevni skupnosti Staro Velenje ozko prometno grlo 
- Neurejeno dvorišče Celjske 63 - Kdo bo rešil problem 
stanovalcev v Majerholdovi hiši — Spadajo drvarnice, če 
jih sploh lahko tako imenujemo v neposredno bližino 
centra Velenja — Staro Velenje je potrebno urbanistično 

urediti 

i Krajani Starega Velenja so na 
nedavnem zboru občanov med 
drugim obravnavali, da je po-

[trebno čim prej to krajevno 
skupnost urbanistično urediti. 
Tu naj bi našli prostor gostinci, 
zlatarji in druge obrtne delavni-
ce, vzporedno s tem pa naj bi 
uredili tudi velenjski grad in 

[njegovo okolico. Opozoili so 
tudi na prometni režim, saj je 
tu zelo ozko prometno grlo. 

[Predvsem bi bilo potrebno spe-
ljati obvoznico za Šentilj. 

Takšne so torej želje kraja-
nov, pa naj zapišem še to, daje 
kar žalostno, da to krajevno 

| skupnost ne znamo izkoristiti v 
f turistične namene. Ustavili smo 
se v tej krajevni skupnosti in si 
njeno okolje malo pobliže ogle-

[ dali. Posnetki, k i smo j ih napra-
| vili ob tej priložnosti so tako 
zgovorni, da komentarji sploh 
niso potrebni. Prepričana sem, 

I da marsikateri velenjčan ne ve, 
da so barake, k i j ih vidite na sli-
ki v tako neposredni bližini cen-
tra Velenja. Odidite samo do 
Geljske 61, do Majerholdove hi-
še, kakor pravijo domačini in 
prav gotovo boste globoko pre-
senečeni. S to hišo razpolaga se-
dem stanovalcev, Dom Velenje 

i ima v njej dve sobi, Skupščina 
S občine Velenje skladišče najde-
! nih predmetov, Dom za varstvo 
ostarelih skladiščne prostore in 

ERA Velenje skladišče železni-
ne. No, ja le kako bi se toliko 
lastnikov sestalo in sprejelo 
sklep, da bi bilo potrebno po-
slopje popraviti. Čisto nič pa ne 
bom pretiravala, če zapišem, da 
so stanovalci v tej hiši v življenj-
ski nevarnosti. Stanovanja so 
poleg tega še zatohla, s skupni-
mi sanitarijami in še bi lahko 
naštevala. Ob koncu pa še to: 
lastniki bi j i h bili pripravljeni 
takoj prodati, če bi j im to omo-
gočiti. 

Ker smo že v Starem Velenju 
je prav, da pogledamo tudi na 
dvorišče Marjerholdove hiše. 
Lep kostanjev vrt! Marsikateri 
spretnež bi ga znal prav okusno 
urediti in z njim pritegniti go-
ste. Vr t pa ni poln gostov, 
ampak parkiranih avtomobilov 
ERE Velenje, k i ima v nepo-
sredni bližini, na Celjski 63, 
Prevozništvo. Ko so j ih vprašali 
zakaj okolice ne urejajo, so de-
jali, da se bodo slej ko prej pre-
selili. 

Ko se človek sprehaja po tem 
vrtu se mu pogled vstavi tudi na 
drvarnicah, ki j ih imajo stano-
valci tod okoli. Zastavi se mu 
eno samo vprašanje — Spada 
takšna navlaka v tako neposred-
no bližino sodobno urejenega 
mladega mesta? 

M. TAMŠE 

k •< ;. v J 
# ' l;:»f 

Notrainjost Majerholdove hiše na Celjski 61 v Starem Velenju 
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inettek smo napravili v neposredni bližini centra Velenja, sa-
šem kilometer stran 

Kostanjev r vrt na dvorišču Majerholdove hiše bi se dal lepo urediti, 
tako pa je s parkirišče avtomobilov 

umetnikov iz pobratene občine 
Split. Razstavo si lahko ogledate 
vsak dan med 10. in 12. uro, v 
sredo, soboto in nedeljo pa v času 
prireditev in kinopredstav. 

vas 
obveščevalec 

UGODNO PRODAM SIMCO 
1501. Ogled možen vsak dan od 15. 
do 20. ure pri Hojniku, Partizanska 
c. 70. 

Petek 28. oktober - Simon 
Sobota 29. oktober - Narcis 
Nedelja 30. oktober - Alfonz 
Ponedeljek 31. oktober - Bolfenc 
Torek 1. november - Dan mrtvih 
Sreda 2. november - Dušan 
Četrtek 3. november - Viktorin 

Ozko prometno grlo v Starem Velenju 

VELENJE: 
28. 10. 1977 od 7. do 19. 
dr. Ivan Zupane 
28. 10. 1977 od 19. 
dr. Marjan Leban 
29. 10. 1977 do 7. 
dr. Marjan Leban 
29. 10. 1977 od 7. dr. Ivan Kralj 
31. 10. 1977 do 7. dr. Ivan Kralj 
31. 10. 1977 od 7. do 7. 
dr. Jadviga Kosi 

ŠOŠTANJ: 
28. 10. 1977 do 31. 10. 1977 
dr. Jovan Stupar 

REDNI KINO VELENJE 
28. 10. - petek ob 17.30 in 

19.30 VINETOU II. DEL - nem-
ško-jugoslovanski vestem 

29. 10. - sobota ob 17.30 in 
19.30 SAM PROTI VSEM - franco-
ska kriminalka. Režija: Josep Giova-
ni. Igrajo: Alajn Delon, Paul Moriš. 

30. 10. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 SAM PROTI VSEM - franco-
ska kriminalka 

31. 10. - ponedeljek ob 17.30 in 
19.30 PUSTOLOVŠČINE SREČNE 
LADY - ameriški avanturistični 
film. Režija: Stanly Domen. Igrajo: 
Gene Hackman, Liza Minelli 

1. 11. - torek, predstava odpade 
2. 11. - sreda ob 17.30 in 19.30 

ADIJO MFELC - francoska kri-
minalka. Režija: Pierre Graniee. 
Igrajo: l i n o Ventura, Patrick 
Deawaere 

3. 11. - četrtek ob 17.30 in 
19.30 KLOFUTA - francoska ko-
medija. Režija: Klod Pinoto. Igrajo: 
Lino VEntura, Ani Girardo 

DOM KULTURE VELENJE 
31. 10. - ponedeljek ob 20. uri 

FILMSKO GLEDALIŠČE ROMAN-
CA O ZALJUBLJENIH - sovjetski, 
ljubezenska veseloigra. Režija: 
Andrej M Končalovskij. Igrajo 
Innokentij Smoktunovskij, Elena 
Koreneva, Evgenij Kindinov. 

KINO ŠOŠTANJ 

29. 10. - sobota ob 19.30 PRI-
ZOR IZ ZAKONSKEGA ŽIVLJE-
NJA - švedski barvni. Režija: 
Ingmar Berhman. Igrajo: Liv Ull-
mann Eiiand Josephson Hackman, 
Liza Minelli 

30. 10. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 PUSTOLOVŠČINE SREČNE 
LADY - ameriški avanturistični 
film. Režija Stanly Donen. Igrajo: 
Gene Hackman, Liza Minelli 

31. 10. - pondeljek ob 19.30 
SAM PROTI VSEM - francoska kri-
minalka. Režija: Joseph Giovani -
Igrajo: Alajn Delon, Paul Moriš 

2. 11. - sreda ob 19.30 KLOFU-
TA - francoska komedija. Režija: 
Klod Pinoto. Igrajo: Lino Ventura, 
Ani Girardo 

3. 11. - četrtek ob 19.30 ADIJO 
KIFELC - francoska kriminalka. 

Režija: Pierre Graniee-De ferre. 
Igrajo: Lino Ventura, Patrick 
Dcwaere 

p r e b i l i 
Poroke: 
Milan Dolar, rojen 1951 strojnik iz 
Vrbe in Ida Ramšak, rojena 1960, 
delavka iz Paškega Kozjaka; Mirko 
Landekar, rojen 1955 rudar iz Vele-
nja in Danica Oblak, rojena 1959, 
delavka iz Velenja; Ivan Ducman, 
rojen 1949 ključavničar iz Velenja 
in Ana Kričej, rojena 1948, delavka 
iz Velenja; Stojan Rizmar, rojen 
1954 delavec iz Velenja in Neža 
Vovk, rojena 1958, delavka iz Vele-
nja, 

Smrti: 
Evgen Krule uslužbenec iz Velenja, 
star 54 let in Ivan Naveršnik, upoko-
jenec iz Velenja star 66 l e t 

ŠOŠTANJ 
Poroke: 
Martin Kos, rojen 1952, rudar iz 
Skornega pri Šoštanju ta Sveflana 
Grujič, rojena 1959, iz Loznice. 
Smrti: 
Anton Teršek, avtomehanik, Košni-
ca pri Celju, star 50 l e t Franc Povh, 
delavec, Paka š t 61 star 53 l e t 
Marija Kladnik, gospodinja iz Druž-
miija š t 25 stara 66 l e t 

PETKOV KULTURNI VEČER 

V petek, 28. oktobra ob 19. uri 
bo v knjižnici Kulturnega centra 
Velenje petkov kulturni večer, na 
katerem bodo odprli razstavo kipar-
skih del akademskega kiparja Tone-
ta Lapajne iz Ljubljane. Uvodno 
besedo bo imel Zoran Kržišnik. V 
kulturnem programu bodo „večer 
opernih arij" izvajali: sopranistka 
Sonja Hočevar, tenorist Rajko Ko-
ritnik in basists Ladko Korošec. 
Spremljava na elektronski harmoni-
ki: Silvester Mihelčič. 

RAZSTAVA V ŠOŠTANJU 
V predverju doma kulture v Šo-

štanju je odprta razstava likovnih 

Z A H V A L A 
Ob nenadni in nenadomestljivi izgubi dragega 

moža, očeta, starega očeta, tasta, brata, svaka 
in strica 

EVGEN A 
KRULEJA 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in sostanovalcem, 
kolektivu REK Velenje, družbenopolitičnim organizacijam REK, godbi in pevcem, 
ZZB, veteranom MDB Celje-Velenje, Združenju delovnih invalidov, soborcem V. 
prekomorske brigade, hvala vsem za njihove tople poslovilne besede ob mnogo 
preranem grobu, za izraze sožalja in darovano cvetje, k i ga je tako ljubiL Vsem naša 
najiskrenejša hvala. 

Žalujoči: 
žena Justina, hči Jelka, sinovi Dušan, Franc in Rado z družinami ter vnukinje. 

ZGORNJE SAVINJSKI STUDENTSKI KLUB IN 
ZVEZA KULTURNIH ORGANIZACIJ MOZIRJE 
ORGANIZIRATA: 

SKUPŠČINA OBČINE VELENJE 
Komisija za volitve, imenovanja in 
kadrovske zadeve 

KONCERT | razpisuje 

Akademskega pevskega zbora „Tone Tomšič" v soboto 29. 
oktobra 1977 ob 18. uri v kino dvorani Mozirje. 

Najboljši slovenski amaterski zbor bo pel skladbe od renesan-
čnih pa do najsodobnejših skladateljev ter slovenske narod-
ne. 

VLJUDNO VABLJENI! 

I s s a 
INDUSTRIJA USNJA VRHNIKA 
TOZD TOVARNA USNJA ŠOŠTANJ 
Komisija za kadrovske zadeve 

OBJAVLJA 

PROSTO DELOVNO MESTO 

VODJA ODDELKA ZA PROGRAM, ANALIZE IN 
SPREMLJANJE PROIZVODNJE. 

Pogoji: 
— diploma I. stopnje visoke šole za organizacijo dela, 
— pet let delovnih izkušenj v usnjarstvu. 

Poskusno delo traja tri mesece. 
Osebni dohodek po samoupravnem sporazumu o vredno-
tenju delovnih mest in delitev sredstev za OD. 
Rok prijave osem dni od dneva objave. 

delovno mesto 

R A V N A T E U A GLASBENE ŠOLE 
„Frana Koruna — Koželjskega" 

Za ravnatelja glasbene šole je lahko imenovan kandidat, ki 
poleg splošnih pogojev, določenih z zakonom, izpolnjuje še 
posebne zahteve za opravljanje nalog: 
— visokošolska izobrazba glasbene smeri; 
— 5 let delovnih izkušenj na glasbeno-pedagoškem področju; 
— opravljen strokovni izpit. 
Pismene prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandi-
dati pošljejo najkasneje 15 dni po objavi na naslov 

SKUPŠČINA OBČINE VELENJE, \ 
Kadrovska služba, £ 
63320 VELENJE £ 

I 
Z A H V A L A 

ob boleči izgubi sina in brata 

FRANCA POVH A 

se prav lepo zahvaljujemo vsem sosedom, posebna hva-
la trem družinam Kline za vsestransko pomoč. 
Hvala tudi vsem, ki so darovali vence in cvetje. 

C Žalujoči: oče, mati in sestra z družino. 



Učenci Posebne osnovne šole v Velenju se še 
posebej veselijo pouka gospodinjstva. Ko je na 
umiku ta predmet, se razdelijo v dve skupini in 
odidejo v učno stanovanje. Učiteljica Tonca 
Sever pravi, da učenci radi kuhajo in pripravijo 
mizo. 

Pionirska organizacija na Posebni osnovni šoli v Velenju je pripravila prejšnjiteden razstavo izdelkov iz 
gozdnih sadežev in jesenskih pridelkov, na razstavi pa je sodeloval tudi gospodinjit i krožek. V začetku 
letošnjega šolskega leta je pionirska organizacija sklenila, da bodo pri tem krožku učenci sami 
pripravili ozimnico. Od doma so prinesli sadje in zelenjavo. Tonca Sever, k i vodi ta krožek je povedala, 
da so razredi kar tekmovali med seboj kdo bo več prinesel. Tako so pripravili za ozimnico dovolj 
sokov, kompotov, marmelad in drugo. To bodo porabili pri urah gospodinjstva in pa za šolske malice. 

Te dni smo na velenjskih ulicah srečali okrase 
vozove, k i so j ih vlekli konji oziroma traktoi 
Na njih pa so bil i veseli mladi fantje, k i so i 
zvokih harmonike prepevali. Kaj tudi ne bi b 
veseli, saj so šli na nabor. Služiti domovini pa 
velika čast in dolžnost. 

Teden požarne varnosti 
Zadnji teden v oktobru je že tradicionalno teden požarne varnosti. Ob tej priložnosti smo obiskali našo občinsko 
gasilsko zvezo in pripravili razgovor z nekaterimi predstavniki te množične prostovoljne humanitarne organizacije. Naši 

izpolniti osnovne tehnične pogoje 
za varstvo objektov pred požarom. 

. .,-. „ , v . , . . . • ' -o -•> Tudi večnadstropni stanovanjski ob-
sogovorniki so bili Stane Hudales, predsednik občinske gasilske zveze, Ivan Ojstršek, poveljnik občinske gasilske zveze, jekti so opremljeni z gasilnimi na-
Egidij Petretič, tajnik občinske gasilske zveze in Slavko Brglez, požarni inšpektor. pravami za lokaliziranje začetnih 

požarov. Seveda pa bi bilo potrebno 
stanovalce seznaniti z njihovo upo-
rabo. 

Bolj zaskrbljujoče pa je vprašanje 

Kako ocenjujete stanje gasilstva v 
naši občini? 
S. Hudales: Gasilska društva v 

naši občini so dobro locirana, tako 
da nimamo večjih težav pri pokri-
vanju celotnega rajona. Trenutno 
smo tudi kar zadovoljivo opremlje-
ni, kljub temu, da bi potrebovali še 
nekaj sodobnejših tehničnih sred-
stev in opreme. Vsa društva imajo 
svoje gasilske domove, ki so v koli-
kor toliko v dobrem stanju. Pred 
kratkim je bil zgrajen tudi nov 
gasilski dom v Smartnem ob Paki, v 
gradnji je nadomestni objekt oziro-
ma orodjarna v Lokovici, Šoštanj 
mesto pa povečuje svoj dom za dve 
garaži in ostale prostore. Kljub temu 
pa bo v manjših domovih potrebno 
v kratkem izvesti nekatere adaptaci-
je. 

Strokovni sestav društev je zado-
voljiv, saj so povsod v vodstvu dru-
štev manjši ljudje, ki strokovno in 
tudi drugače dobro vplivajo na raz-
voj in dejavnost društev. 

Koliko gasilskih enot oziroma 
društev pa je v naši dolini? 
S. Hudales: V občini zaenkrat 

deluje 14 društev, 12 prostovoljnih 
in dva industrijska. Smatram, da je 
to za naš požarni okoliš dovolj in da 
ni potrebno ustanavljati novih dru-
štev. Lahko pa se v okviru matičnih 
društev v odmaknjenih zaselkih in 
večjih gospodarskih organizacijah 
ustanovijo manjše enote, ki bodo 
seveda delovale pod okriljem dru-
štva. Te enote naj bi bile izvežbane 

^ in opremljene predvsem za gašenje 
začetnih požarov in razvijanje pre-
ventivne dejavnosti na svojem po-
dročju. 

S. Hudales: Izpopolnjevanje in 
izobraževanje članov izvajamo pre-
ko tečajev, seminarjev in obstoječih 
gasilskih šol. Strokovnost je zaen-
krat na zadovoljivi ravni, razen mor-
da v posameznih manjših društvih. 
Večja društva pa imajo dovolj kvali-
teten sestav višjih častnikov, častni-
kov in podčastnikov, strojnikov in 
šoferjev. 

Ste že razmišljali o ustanavljanju 
gasilskih krožkov na šolah? 
S. Hudales: Vsekakor! Želeli bi 

organizirati krožke, ki naj bi delova-
li predvsem v smislu preventive in 
vzgajanja o nevarnostih, ki jih po-
vzročajo požari. Ti krožki pa bi 
imeli tudi namen pritegniti pionirje 
in mladince v gasilske vrste. 

Kako pa vidite pomen gasilske 
organizacije v miru in vojni? 

Stane Hudales 
Kaj pa število članstva, je dovolj 
priliva mladih? 
S. Hudales: V naši občinski zvezi 

je 800 operativnih članov, vendar tu 
niso zajeti pionirji in mladinci od 16 
let. Večjo pozornost pa bomo mora-
li v prihodnje posvetiti vključevanju 
žena in delovne inteligence. Poudaril 
bi, da je v sestavu operativnega 
članstva skoraj 60 odstotkov mla-
dih, starih od 25 do 27 let. Imamo 
pa še veliko članov, ki že tudi 40 do 
50 let delujejo v naši organizaciji, so 
še aktivni in radi po svojih možno-
stih pomagajo razvoju naše organiza-
cije. V društvih pa imamo poleg tega 
še 24 desetin pionirjev in mladine. 

Kako skrbite za obnavljanje in 
strokovnost članstva? 

Ivan Ojstršek 

I. Ojstršek: Naša organizacija ta-
•ko v miru, kot v vojni, skrbi za 
protipožarno zaščito družbene in 
privatne imovine. Nenehen razvoj 
gospodarstva, spreminjanje in uvaja-
nje novih tehnoloških postopkov ter 
drugih sodobnih pridobitev, poveču-
je možnost požarne ogroženosti in 
zahteva skladen razvoj požarne pre-
ventive ter močne gasilske organiza-
cije z strokovnim kadrom in predpi-
sano mehanizacijo. 

Naša aktivnost pa ni pomembna 
le v miru. Tvorno sodelujemo s 
civilno zaščito in smo prav gotovo 
pomemben dejavnik v organizira-
nem splošnem ljudskem odporu in 
teritorialni obrambi. 

Delo članov gasilske organizacije 
pa ni le gašenje in reševanje. Skuša-
mo razvijati tudi prijateljstvo in 
solidarnost in pomagati na vseh po-
dročjih dela in življenja, tako v 
delovni organizaciji, kakor v kra-
jevni skupnosti in širše. 

Kakšna je požarnovarnostna kul-
tura mladih? Kaj ste štorih ah 
nameravate storiti v tej smeri? 
I. Ojstršek: Zavedamo se, kako 

velik pomen ima izboljšanje požar-
novarnostne kulture pri učencih. 
Zato temu posvečamo posebno po-
zornost in si prizadevamo povečati 
število pionirskih in mladinskih de-
setin. Sicer pa so gasilski domovi v 
mnogih krajevnih sicupnostih žarišča 
delovanja mladinskih organizacij, 
vedno več pa je tudi medsebojnega 
sodelovanja. Gasilska zveza in dru-
štva pripravljajo gasilska tekmo-

vanja, tečaje, predavanja, proslave in 
družabne prireditve, ki mlade privla-
čijo, ki so jim v korist in zabavo. V 
najkrajšem času pa moramo organi-
zirati gasilske krožke v šolah, tako, 
da bomo že doraščajočo mladino 
seznanili z nevarnostmi požara in 
čimbolj razvili požarno preventivno 
dejavnost ter mladim vsadili v srca 
pojem humanosti, kot ene največjih 
vrednot naše organizacije. 

Kako pa še skrbite za požarno 
preventivno dejavnost? 
S. Brglez: Nadzor nad izvajanjem 

požarno preventivnih ukrepov in 
drugih nalog, ki jih nalaga zakon o 
varstvu pred požarom, je poverjen 
požarno inšpekcijski službi, ki bodi-
si samostojno ali z drugimi instituci-
jami, predvsem z gasilskimi organi-
zacijami, izvaja naloge v cilju prepre-
čevanja požarov. Te so zlasti izvaja-
nje nadzora nad požarnim varstvom 
v organizacijah združenega dela, 
ustanovah in objektih zasebnega 
sektorja, sodelovanje s projektant-
skimi organizacijami pri projektira-
nju, oziroma pri izdelavi lokacijsko 
tehnične in gradbeno tehnične do-
kumentacije ter kontroli te doku-
mentacije, sodelovanje pri ožjih in 
širših lokacijah ter sodelovanje z 
drugimi inšpekcijskimi službami pri 
tehničnih pregledih novograjenih 
objektov. 

Kdo povzroča največ požarov v 
naši občini - poglavitni vzroki? 
S. Brglez: Iz podatkov, zbranih 

na kraju požarov ugotavljamo, daje 
poglaviten vzrok požarov nepazlji-
vost. Vrsto večjih požarov so po-
vzročili delavci, ki jim je bilo zaupa-
no delo z varialnimi aparati, a so bili 
premalo pozorni na Okolico v kateri 
so dela opravljali in niso odstranili 
potencialnih nevarnosti. Naslednji 
vzrok požarov so gradbene pomanj-
kljivosti predvsem v starejših gradbe-
nih objeictih.Nič manj zaskrbljujoči 
pa so primeri, ko občani skladiščijo 
v kleteh in na podstrešjih gorljivi 
odpadni material in vnetljive tekoči-
ne. Veliko požarov pa povzroče tudi 
slabe električne naprave in otroške 
igre z odprtim ognjem. 

reševanja ljudi in opreme iz visokih 
zgradb (stolpnic). Tu mislim na za-
silne izhode (požarna stopnišča). 
Čeprav nekateri zagovarjajo stališče, 
da visoke žeiezobetonske zgradbe ne 
predstavljajo nevarnosti za razvite 
požare, moram vendar opozoriti, da 
te zgradbe tvorijo tudi razni gorljivi 
materiali, ki tako povečujejo nevar-
nost za razvitje takšnega_požara. Za 
gradnjo požarnih stopnisč pa žal v 
Sloveniji nimamo lastnih predpisov 
in projektanti ter investitorji že leta 
nazaj uporabljajo inozemska pravila, 
ki pa niso obvezna. 

Slavko Brglez 
So stanovanjske gradnje v naši 
občini ustrezne s požarno var-
nostnega stališča? 
S. Brglez: Tako projektanti kot 

investitorji si prizadevajo pri izgrad-
nji individualnih stanovanjskih hiš 

Kakšen je obseg njihovega dela? 
E. Petretič: Obseg dela operativ-

ne enote v delovni organizaciji je 
gašenje in reševanje ob požarih ali 
drugih elementarnih nesrečah v de-
lovni organizaciji. Ker pa so te enote 
namenjene predvsem za razvijanje 
represivne dejavnosti, morajo pre-
vzeti tudi požarno preventivno de-
javnost v delovni oiganizaciji. V pre-
ventivno dejavnost pa spada pregled 
in kontrola ročnih gasilnih aparatov, 
pregled delovnih mest in opozarja-
nje delavcev na možnosti nastanka 
požara, podučevanje zaposlenih o 
požarno preventivnih ukrepih in 
drugo. Te enote pa morajo v slučaju 
potrebe pomagati gasiti požare tudi 
na celotnem področju občine. 

Veliko požarov povzroče nepre-
vidni delavci. Ali skrbite tudi za 
izboljšanje njihove požarnovar-
nostne kulture? 
E. Petretič: Trdim, da je vzrok 

vsakega požara v delovni organizaciji 
osebni faktor človeka. Seveda je to 
lahko malomarnost, nevednost, na-
mera ali pozabljivost. Prav zato je 
potrebno ljudi pravočasno poučili. 
To poučevanje pa je potrebno izva-
jati stalno, da pridejo navade in 
ukrepi požarne varnosti na delov-
nem mestu ljudem v kri. V večjih 
delovnih organizacijah v naši občini 
smo se tega zelo intenzivno lotili in 
je na naših predavanjih udeležba za-
dovoljiva. Kljub temu pa bomo mo-
rali na tem področju še veliko stori-
ti. 

Kakšne novosti in prednosti nudi 
izboljšanje požarne varnosti sa-
moupravna interesna požarno-
varnostna skupnost? 

S. Brglez: 
sprejetjem nove ustave ter zakon 

o vaistvu pred požarom je bilasp» 
jeta obveza, da se požarno vaistvi 
vključi v naš samoupravni sistem i 
da se uresničijo tista ustavna in a 
konska določila, ki opredeljujejc 
požarno varstvo kot pravico in oi 
veznost vseh delovnih ljudi in obii 
nov ter gasilskih organizacij. 

S tem namenom je bila pn 
letom dni ustanovljena samoupravi 
interesna skupnost za varstvo pie 
požarom, katere naloge se odraža 
na načelu splošnih družbenih potu 
in razvoja protipožarne dejavnostii 
temeljijo zlasti na spodbujanju pi 
zadevanj organizacije in dela služb 
varstva pred požarom, sodelovanj 
pri odločanju politike, sprejemanji 
predpisov s področja požarnega v» 
stva preko delegatskega sistema, t 
skrbi za opremljenost gasilskih enot 
s sodobno tehnično opremo i 
usposabljanju gasilskih kadrov to 
končno pri odločanju o združevanji 
sredstev za financiranje skupaj 
nalog za izvajanje požarnega vauft 

Končno naj še omenim, da jtJ 
Samoupravna interesna skupnosti! 
vaistvo pred požarom občine Vele-« 
nje izdelala obsežnejši program vafl 
stva pred požarom, ki bo v kratke« 
predložen v razpravo in potrdite 
delegatom. V tem programu so d« 
sledno zajeta vprašanja organizacij 
požarnega varstva, nosilci odgovoi 
nosti za izvajanje ukrepov iz teg 
programa, požama preventiva ta 
operativna pripravljenost, opremi je 
nost in delokrog gasilskih enot • 
končno tudi materialna zagotovili 
za izvajanje nalog požarnega varstvi 

Egidij Petretič 
Kakšna je požama varnost v de-
lovnih organizacijah? 
S. Brglez: Delovne organizacije, 

ki imajo organizirano lastno požar-
novarnostno službo in svoje gasilske 
enote, vprašanju požarnega varstva 
posvečajo veliko pozornost Tudi 
dobro organizirana čuvajska služba 
je predpogoj za vaistvo pred požari. 
Manj zadovoljivo pa je stanje požar-
nega vaistva v manjših delovnih 
organizacijah, zlasti se v tistih, ki 
imajo dislocirane obrate. 

Prepričan sem, da se bo stanje po-
žarnega varstva v vseh delovnih orga-
nizacijah in obratnih delavnicah ob-
čutno izboljšalo po sprejetju inter-
nih samoupravnih aktov, ki bodo 
obravnavali vprašanja požarnega var-
stva. 

Koliko pa je industrijskih gasil-
skih enot? Je njihova opremlje-
nost in strokovnost zadovoljiva? 
E. Petretič: Kot je bilo že ome-

njeno, imamo v nasi občini le dva 
industrijska gasilska društva in to v 
Tovarni usnja Šoštanj ter na REK 
Velenje. V ustanavljanju pa je tudi 
industrijska gasilska četa v TGO Go-
renje. Zaenkrat smo zadovoljni s 
takim številom gasilskih enot, 
vendar pa bo potrebno nujno raz-

• misliti o formiranju čete v Termo-
elektrarni Šoštanj. 

Opremljenost in strokovnost 
industrijskega gasilskega društva je 
najboljša na REK, vendar se tudi 
stanje v TUŠ pozitivno spreminja, 
saj so samo v letošnjem letu nakupili 
ogromno sodobne gasilske opreme, 
tako za potrebe požarne represive, 
kot preventive. 

Prihodnjo nedeljo, 6. novembra 1977 
v SMARTNEM OB PAKI 
in v MOZIRJU 

Uredništvi Našega časa in Radia Velenje sporočata vsem 
ljubiteljem dobrih domačih viž in napevov ter prijate-
ljem dobrega humorja, da bosta organizirali 

VESELI VEČER 
ob 10.30 uri v domu TVD Partizan 
v Šmartnem ob Paki in 
ob 17.30 uri v kinodvorani v Mozirju 

Nastopata ansambel Franca Miheliča in humorist Brane 
Ivane. 

Med veselim večerom boste lahko kupili plošče in kasete 
s posnetki ansambla Franca Miheliča; na željo se bo 
vodja ansambla, Franc Mihelič, podpisoval na plošče. 

Prodaja vstopnic v Šmartnem ob Paki v 
poslovalnici MERX—OLJKA 
Prebivalci Šmartnega ob Paki in Mozirja! Vabimo vas na 
..VESELI VEČER PO RIBNIŠKO" prihodnjo nedeljo,6. 
novembra. 

Uredništvi 
NAŠEGA ČASA IN RADIA VELENJE 

„NAŠ CAS", glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Ve-
l e l e , Velenje, Titov trg 2, p.o. 

„NAŠ ČAS" je bil us tanoven 
1. maja 1965; do 1. januarja 
1973 je izhajal kot štirinajst-
dnevnik „ŠALEŠKI RUDAR": 

kot tednik pa izhaja „NAS 
CAS" od 1. januarja 1973 
naprej. 

Uredništvo: Marijan Lipovšek 
(direktor in glavni urednik), Sta-
ne Vovk (odgovorni urednik), 
Mira Tamše, Boris Zakošek ter 
Niko Kupec in Dušan Lazar 
(tehnična urednika) . 

Izhaja ob petkih - Uredništvo 
in uprava 63320 Velenje, Titov 
trg 2/II, poštni predal 89, tele-
fon (063) 8 5 0 - 0 8 7 - Brzojavni 
naslov: Informativni center Ve-
lenje. 

Cena posameznega izvoda 3 
dinarje, mesečna naročnina 10 
dinarjev, letna naročnina 120 

dinarjev (za inozemstvo 250 
dinarjev). 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nici Velenj e 52800 - 601 -
21420. 

Grafična priprava ČZP „Do-
lenjski list „Novo mesto, tisk 
tiskarna „Ljudska pravica" Ljub-
ljana. 

Nenaročenih rokopisov in | 
fotografij ne vračamo. 

Za „NAŠ CAS" se po mneiju 
Sekretariata za informaeje iz-
vršnega sveta Skupščine SR Slo-
venije številka 4 2 1 - 1 /72 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje te 
meljnega davka od prometa pro-
izvodov. 


